
TFF 3. Lig 1. Grup’ta bitime 5 hafta kala şampiy-
onluğunu garantileyen Manisa Büyükşehir

Belediyespor’a altyapıdan 3 takviye yapıldı. U-19
takımının formasını giyen Oğuzhan Özden, Hüseyin
Maltaş ve Mehmet Uysal, A takımla birlikte çalış-
malara başladılar.
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
kulüp başkanı Mevlüt Aktan ve yönetimin üzerine
titrediği altyapıda, yapılan başarılı çalışmalar
meyvelerini vermeye devam ediyor. Yeşil Beyazlı
ekipte Teknik Direktör Levent Devrim’in isteği üzer-
ine U-19 takımının genç futbolcuları Oğuzhan
Özden, Hüseyin Maltaş ve Mehmet Uysal, A takımla
birlikte çalışmalara başladılar.

NALBANTLAR, “TEKNİK DİREKTÖRÜMÜZ LEV-
ENT DEVRİM’LE SÜREKLİ İRTİBAT HALİNDEYİZ” 
Manisa Büyükşehir Belediyespor Futbol
Altyapı Sorumlusu Özcan Nalbantlar,

altyapıda forma giyen ve gelecek vade-
den futbolcular konusunda Teknik Di-

rektörleri Levent Devrim ile sürekli
irtibat halinde olduklarını söyley-

erek, “ Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanımız Cengiz

Ergün, altyapı konusunda
oldukça hassas.

Altyapıda tesis an-
lamında Büyükşehir

Belediye
Başkanımız

Cengiz
Ergün’ün

inanılmaz çalışmaları ve hizmetleri
var. Daha öncede söylediğim gibi
Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün’ün bizlere verdiği
destekle altyapımızı Türkiye’nin
sayılı altyapı takımlarından biri
yapma yolunda ciddi adımlarımız
var. Levent hocamızla da altyapıda
forma giyen futbolcular konusunda
sürekli görüşmeler yapıyoruz. Fikir
alışverişinde bulunuyoruz. Şu anda 3
futbolcumuz A takımla birlikte çalış-
malara başladılar. İnşallah
önümüzdeki dönemlerde bu sayı
daha da artacaktır” diye konuştu.
SPOR SERVİSİ

SOMA davasında yargıya güvenmek
istediklerini ifade eden Arslan, “İnşallah
güvenimiz boşa çıkmaz.  Gerçekten bu
işin sorumluları layık oldukları cezalarla
cezalandırırlar.  Çünkü orada şunu
görüyoruz. Madende bir yangın olmuş-
tur. Yangın sonucunda bir çökme mey-
dana gelmiştir.   Ama ölen 301 işçi
yangın nedeniyle ölmemiştir. Yanarak ya
da çöken yerin altında değil, 301 işçimiz
zehirlenerek ölmüşlerdir.” dedi.

Manisa’nın Soma ilçesinde 301 kişinin hayatını kaybettiği maden faciasının mahkeme sürecini değerlendiren Baro Başkanı Ali Arslan, ailelerin
yaralarının hala kanadığına dikkati çekerek, “Gideceğimiz tek kapı yargı. Yargıya yine de güvenmek istiyoruz. İnşallah güvenimiz boşa çıkmaz” dedi.

BERK MERSiNLi ŞAŞIRTTIBERK MERSiNLi ŞAŞIRTTI Ali Rıza Çevik İlkokulu projesini siyasi şova dönüştürenlere bir yenisi daha eklendi.
Konu ile ilgili önceki gün katıldığı bir televizyon programında yaptığı açıklamalar ile
akıllarda soru işaretlerine neden olan AK Parti Manisa İl Başkanı Berk Mersinli, pro-
jeyi kimin yapacağı konusunda eksik bilgiler paylaşması kamuoyunu şaşırttı.

Tarihi eser ve sikke ele geçirildi
MANISA'NIN Akhisar ilçesinde bir ih-
barı değerlendiren jandarma ekipleri
düzenledikleri operasyonda 521 adet
sikke ve tarihi eser ele geçirildi.

Bariyerlere çarparak 
hayatını kaybetti

Soma-Kırkağaç karayolunda
bariyerlere çarpan motosikletin
sürücüsü hayatını kaybetti.

Başbuğ, huzur içinde yatsın

MANISA
Büyükşehir
Belediye Başkanı
Cengiz Ergün,
Başbuğ Alparslan
Türkeş’in vefatının
21. yıldönümü mü-
nasebetiyle düzen-
lenen lokma hayrına
katıldı.
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LEYLA
DOĞAN

“MAHKEMENİN DEĞİŞMESİ YIKIM OLDU”“YARGIYA GÜVENMEK İSTİYORUZ”
MAHKEME heyetinin değişimi ile ilgili de
açıklama yapan Arslan, “Artık bitme
sürecine gelmiş bir davada mahkeme
heyetinin değiştirilmesi gerçekten faciada
çocuklarını kaybeden anne babalar,
kardeşler, eşler ve çocuklar için bir yıkım
oldu. Çünkü artık mağdur ailelerde bu
mahkeme heyeti tarafından bir kararın
verilmesini istiyordu, talepleri buydu. Ama
mahkeme heyetinin değişmesiyle birlikte
bir güvensizlik ortamı doğdu.” dedi.

MERSINLI’NIN proje ile ilgili açıklamalarında
konuya ait eksik bilgi sahibi olduğu, Milli Eğitim
Bakanlığı ile Manisa Büyükşehir Belediyesi
arasındaki belgelerle de bir kez daha kanıtlandı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Milli Eğitim
Bakanlığı arasında 2015 yılından başlayıp, 2018
yılı Mart ayına kadar devam eden yazışma zinciri
Mersinli’nin açıklamalarını yalanlar nitelikteydi.
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, projeyi 2014 yılında kamuoyuna duyur-
muş, bunun ardından prosedür süreci
başlatılmıştı.

PROJE İLE İLGİLİ GERÇEKLER

MERSİNLİ’NİN AÇIKLAMALARINI 
ÇÜRÜTEN BELGE

n  1 Aralık 2014’te Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, dönemin Valisi Erdoğan Bektaş’a
projeyi sunmuştur. 
n  Murat Baybatur, Büyükşehir’in projesini 23
Ekim 2017’de yeni bir projeymiş gibi Giritligil
Otel’de düzenlediği basın
toplantısında duyurmuştur.
n  Milli Eğitim Bakanlığından
02.03.2016 tarihinde gelen ret
yazısı 
n  Yine MEB’den gelen
23.03.2018 tarihli uygunluk
yazısı
n  Bakanlık 28.03.2018 tari-
hinde de proje talep yazısını
Büyükşehir Belediyesine
göndermiştir. 

KEMiKLERi HALA SIZLIYOR

MANISA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, Manisa Büyükşehir Belediyesi Web TV’de

yayınlanan Ana Haber Bülteni’ne katılarak açıkla-
malarda bulundu. Başkan Ergün, Manisa Büyükşehir

Belediyesi’nin 30 büyükşehir arasında yapılan ankette
yüzde 64.2 memnuniyet oranıyla birinci olduğunu kaydetti.

Manisalı Cengiz 
Ergün’den memnun

Siyasi olarak algı
yaratılmaya çalışılıyor
MANISA Büyükşehir Belediyesi’nce hayata geçirilen
dev projelere yapılan eleştirilere yanıt veren Başkan
Ergün, sosyal hayata yapılan yatırımlarla alt yapı ve
üst yapı çalışmalarının birlikte yapılması gerektiğini
belirterek, “Bütün 400 bin nüfus, kültür sitesindeki 500
kişilik salona kalmış durumda. Bin 200 kişilik, 800 kişi-
lik ve 600 kişilik salonları da yapmak zorundasınız.
Bunları görmemezlikten geliyorsunuz, sonra 500 mily-
ona belediye binası yapıyorsunuz gibi söylemlerle
siyasi olarak algılar yaratılmaya çalışılıyorsunuz.
Sonucunu hep beraber göreceğiz. Bitinceye kadar hep
eleştiri olacaktır” dedi.

MHP Manisa İl
Başkanı Erkan
Öztürk, Başbuğ Al-
parslan Türkeş’in
vefatının 21. Sen-
esi sebebiyle bir
mesaj yayınladı. 

Başbuğ dualarla anıldıCHP’yi kan tuttu

CHP Manisa İl Başkanlığı tarafından düzenlenen kan
bağış kampanyasına sadece partililerden 3 kişi katıldı.
Katılım sağlayan partililerden ise sadece 1 kişi ban
bağışlayabildi. 

Komisyon seçiminde arbede yaşandı

MANISA'NIN Selendi ilçesi Belediye
Meclisi, komisyon seçimlerinde arbede
çıkması nedeniyle ertelendi. Arbede
sırasında bir meclis üyesinin par-
mağının kırıldığı öğrenildi.

Ortaokula üniversite ayarı

MANISA’DA ilk defa Atatürk Ortaokulu
tarafından öğrenci velililerinin
katkılarıyla hayata geçirilen ‘ Akıllı
Turnike Geçiş Sistemi' velilere inanıl-
maz kolaylık sağlayacak. Söz konusu
uygulama sayesinde vatandaşlar
çocuklarının okula gidip gitmediğinden
anında haberdar olacak.

MANISA’NIN Salihli ilçesindeki 50. Yıl
Ortaokulu öğrencileri, “Bana göz kulak
olur musun?” projesi kapsamında
okudukları Türkçe ve İngilizce kitapları
dijital ortamda kaydedip dinlemeleri için
Konya Selçuklu Mediha Hasan Tahsin
Alaylı Görme Engelliler Ortaokulu’nda
eğitim alan arkadaşlarına gönderiyorlar.

Öğrenciler arkadaşlarına
göz kulak oluyor

SPIL DAğI “kış turizminin” başkenti oluyor. DSİ 2.
Bölge Müdürlüğü Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr.
Veysel Eroğlu’nun talimatı ile harekete geçti. 1513
rakımlı dağın zirvesi için özel bir gölet projesi geliştirdi.

Spil’e İsviçre modeli
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ACİL TELEFONLAR
Acil Servis............................................................112 
Polis İmdat...........................................................155
Jandarma.............................................................156
Orman Yangını.....................................................177
Elektirik Arıza.......................................................186
Yangın..................................................................110 
Su Arıza...............................................................185 
Cenaze Hizmetleri...............................................188
Doğalgaz Acil.......................................................187
Zabıta..................................................................153
Telefon Arıza........................................................121

ULAŞIM
Gar Müdürlüğü........................231 16 96 

Manisa Seyahat......................231 03 70 

Otogar.....................................231 15 04 

Tren Garı................................234 19 15 

T.H.Y (Yoltur)..........................238 66 49 

SAĞLIK MERKEZLERİ
Celal Bayar Hastanesi.................
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi.....
Manisa Devlet Hastanesi.............
Doğum ve Çocuk Bakım Evi........
Merkez Efendi Hastanesi.............
Sinir Hastalıkları Hastanesi..........
Ağız ve Diş Sağlığı merkezi........
Özel Sekiz Eylül Hastanesi.........
Grand Medikal Hastanesi...............
Cevahir Tıp Merkezi...................
Deva Tıp Merkezi........................
Ege Diyaliz Merkezi....................
Gediz Tıp Merkezi......................

KENT REHBERİ

KAMU KURUMLARI
Belediye.........................................................
CBÜ Rektörlük................................................
CBÜ Tıp Fakültesi...........................................
Manisa Valiliği.................................................
Tugay Komutanlığı..........................................
Cumhuriyet Başsavcılığı................................
Emniyet Müdürlüğü........................................
Defterdarlık....................................................
Milli Eğitim Müdürlüğü....................................
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü.........................
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğü........................

237 34 52
232 31 33
238 52 33 
231 46 11
232 74 74
231 46 24
232 17 10
238 88 23
236 27 28
232 43 73 
237 57 43
239 11 66
234 98 03

231 45 80
201 10 00 
233 19 20
231 02 73
231 46 33
236 33 20
233 26 26
231 46 43
231 46 08
231 25 41
231 46 10

Yay Ateş + Değişken (23 Kasım – 21 Aralık) 

Balık Su + Değişken  (20 Şubat – 20 Mart)

Boğa Toprak + Sabit (21 Nisan – 20 Mayıs) 

Başak Toprak + Değişken (24 Ağustos – 23 Eylül)

İkizler Hava + Değişken (21 Mayıs – 21 Haziran)

Yengeç Su + Öncü (22 Haziran – 22 Temmuz)

Oğlak Toprak + Öncü (22 Aralık – 20 Ocak)

Kova Burcu + değişim (21 Ocak - 18 Şubat)

Güne istekli başlayacaksınız ve fizik güç gerektiren işler yaparak enerjinizi boşaltacak-
sınız. Bu arada yapabileceğinizden daha fazla sorumluluk almasanız iyi olacak. İçiniz-
den yükselen isteklerin zorlayıcı etkisi ile her şeyi yapabilecekmiş gibi hissedebilirsiniz
kendinizi... Veya pek çok işi aynı zamanda yapmaya çalışabilirsiniz ve kendinizi zorlaya-
bilirsiniz. Ancak kendinizi fazla yormasanız iyi olacak. Sağlığınıza özen göstermeniz
gerekiyor. Üstelik her şeyi yapacağım derken esas yapılması gereken işler aksayabilir. 

Bugün alacağınız haberler sizi heyecanlandıracak. Çeşitli projeler yapabilirsiniz ve
yeni atılımlarda bulunmak için kuvvetli arzular duyabilirsiniz. Bugün önemli kişiler
ile görüşmeniz mümkün. Çeşitli teklifler alabilirsiniz ve siz de teklifinizi sun-
abilirsiniz. Bu arada duygusal dalgalanmalar yaşamanız mümkün fakat heye-
canınızı denetlemeyi başaracaksınız. Kararlı ve net tavırlarınız ile çevrenizi
etkileyebilirsiniz. Ekip çalışmaları ve yapacağınız organizasyonlarda başarılı ola-
caksınız. Bazı gelişmeler olması gerekenden daha yavaş olabilir fakat kendinizi
güçlü ve iyi hissedeceksiniz ve sabırlı davranmayı başaracaksınız.

Hızlı değişen olaylardan etkilenebilirsiniz ve değişikliklere kolay uyum sağlaya-
bilirsiniz. Bu arada asıl istediğiniz gelişmeler beklediğinizden daha yavaş ola-
bilir. Fakat kendinizi güçlü ve enerjik hissedeceksiniz. İsteklerinizi sürdürmek
için gösterdiğiniz kararlılık, çevrenizdeki güçlü ve pratik kişileri etkileyecek ve
beklediğiniz desteği alacaksınız. Bu arada bazı kaygılarınız olabilir yanıltıcı
durumların olabileceğini düşünebilirsiniz ve bu durum dikkatinizi dağıtabilir.
Fakat bu haliniz uzun sürmeyecek. Çünkü yaşam enerjinizin yükseldiği bir
dönemdesiniz ve kararlılığınızı sürdürmeyi başaracaksınız.

Yapmanız gereken pek çok iş olabilir ve bütün bunların arasında düşünmediğiniz ve
daha önce yapılması gereken işler çıkabilir. Ev veya iş yerinde tamir edilmesi
gereken durumlar veya çözüm bekleyen sorunlar ile ilgilenmeniz gerekebilir. Bu
arada arkadaşlarınız ve yakınlarınız ile iddialaşmayın. Ayrıca duyduğunuz haberlere
tepki göstermeden önce doğruluğunu araştırın. Yanlış anlamalar olabilir. Kıskançlık
çekecek davranışlarda bulunmamaya özen göstermeniz gerekiyor. Sabırsız ve
tahammülsüz olabilirsiniz ve çevrenizdeki kişilerin sizi anlamadığını düşünebilirsiniz.
Sorunların üzerine gitmeyin ve olayların gelişmesini bekleyin.

Güne istekli başlayacaksınız ve fizik güç gerektiren işler yaparak enerjinizi
boşaltacaksınız. Bu arada yapabileceğinizden daha fazla sorumluluk al-
masanız iyi olacak. İçinizden yükselen isteklerin zorlayıcı etkisi ile her şeyi
yapabilecekmiş gibi hissedebilirsiniz kendinizi... Veya pek çok işi aynı za-
manda yapmaya çalışabilirsiniz ve kendinizi zorlayabilirsiniz. Ancak kendinizi
fazla yormasanız iyi olacak. Sağlığınıza özen göstermeniz gerekiyor. Üstelik
her şeyi yapacağım derken esas yapılması gereken işler aksayabilir. Dikka-
tinizi dağıtan konulardan uzak durun ve iş arkadaşlarınız ile tartışmayın. 

Güne heyecanlı ve keyifli başlayacaksınız. Projeler üzerinde çalışabilir,
ekip çalışmaları ve organizasyonlarda başarılı olabilirsiniz. İş
arkadaşlarınız ve yakınlarınızla aranızdaki ilişkiler daha sıcak olacak.
Sempatik ve neşeli tavırlarınız hem çevrenizi, hem de karşı cinsi etk-
ileyecek. İsteklerinizi hoş bir biçimde ortaya koyabilir, ikna edici ve etki-
leyici olabilirsiniz. Bugün dostlarınızdan alacağınız davete sevdiğinizle
birlikte gidebilir, eğlenceli vakit geçirebilirsiniz. Kendinize olan güveniniz
giderek yükseliyor. 

Çok hareketli bir gün geçireceksiniz. Ani kararlar ve iletişim konusunda or-
taya çıkan karışıklıklar kafanızı karıştırabilir. Bugün dikkat gerektiren konu-
larda tedbirli olun. İddiacı ve tartışmacı bir tavır içinde bulunmamaya özen
gösterin. Zihinsel faaliyetiniz artacak ve kendi düşüncelerinizin hızına siz
bile yetişemeyeceksiniz. Bu arada çevrenizdeki kişilerin düşünce ve
davranışlarının yavaşlığından veya anlamadıklarını düşünerek rahatsız ola-
bilirsiniz. Ancak siz de yanlış anlamış olabilirsiniz... 

Güne heyecanlı başlayacak ve planlarınızı uygulamak için harekete geçe-
ceksiniz. Bu arada duygularınız dalgalanabilir ve huzursuzluk hissedebilirsiniz.
Fakat duygularınızı denetlemeyi başaracaksınız ve aklınız ile hareket ede-
ceksiniz. Planlı ve kararlı tavırlarınız ile hem iş arkadaşlarınız, hem de yakın-
larınız ile iletişiminiz güçlenecek. Ekip çalışmalarında başarılı olabilirsiniz ve
geleceğe yönelik büyük organizasyonlar yapabilirsiniz. Güçlü ve etkileyici
kişiler ile iş birliği yapabilirsiniz. Ayrıca ortaklık kurmak veya ortak işler yapmak
için uygun koşullar meydana gelecek. 

Güne keyifli başlayacaksınız ve isteklerinizi gerçekleştirmek için çalışa-
caksınız. Yaşam enerjinizi yükselten kişiler ile karşılaşabilirsiniz ve yaratıcı
ortamlarda bulunabilirsiniz. Veya bazı sorunlarınıza yaratıcı çözümler bu-
labilirsiniz. Her zaman olduğundan daha pratik ve hızlı hareket edeceğiniz
bir gün. Dışarda olmak ve hareket halinde bulunmak size iyi geliyor. İlginç
organizasyonların içinde yer alabilirsiniz ve yapıcı tavırlarınız ile hem çevr-
enizi, hem de karşı cinsi etkileyebilirsiniz. Bugün kendinizi güçlü ve iyi
hissedeceksiniz.

Kendinizi iyi hissederek güne başlayacaksınız. Önem verdiğiniz ve
güvendiğiniz kişiler ile aranızdaki iletişim güçlü olacak. Ve geleceğe yönelik
çok büyük projeler yapabilirsiniz. Ancak hırslı ve zorlayıcı bir tavır içinde
bulunmaktan kaçınmalısınız. Özellikle güçlü kişiler ile iş birliği yapabilirsiniz
ancak güç mücadelesine girmekten kaçınmanız gerekiyor. Kıskançlık ve
düşmanca duygular uyandıracak davranışlarda bulunmaktan kaçının ve
kendinizi de fazla zorlamayın. Sağlığınıza özen göstermeniz gerekiyor.
Bugün küçük gruplar ile gizli ve büyük projeler yapabilirsiniz.

Yoğun duygular ile güne başlayacak ve dikkatinizi isteklerinize odaklayacaksınız.
İletişim ve haberleşme trafiğinizin yoğun olacağı bir gün... Yaratıcılık gerektiren
konular, enerjinizi yükseltecek. Pratik ve menfaatlere uygun tavırlarınız ile çözüm-
leyici olabilirsiniz ve güçlü kişilerin dikkatini çekebilirsiniz. Bu arada üstünüzde
baskı duygusu uyandıran konular ile ilgili düşünceleriniz derinleşebilir ve
davranışlarınızı gözden geçirebilirsiniz. Tarzınızı değiştirmek istediğiniz bir
dönemdesiniz ve bazı alışkanlıklarınızı değiştirmeyi başarabilirsiniz.

Ekip çalışmaları ve organizasyonlarda başarılı olacak, neşeli ve sempatik tavırlarınız
ile çevrenizi etkileyeceksiniz. Fikirlerinizi ortaya koyabilir, projelerinizi kabul ettirmeyi
başarabilirsiniz. Bu arada duygularınız derinleşmiş olabilir fakat iyimser ve yapıcı bir
tavır sergileyeceksiniz ve bütün dikkatinizi projelerinize odaklayacaksınız. Bugün
dikkatinizi dağıtan konulardan uzaklaşabilirsiniz ve planlarınızı uygulamayı başara-
bilirsiniz. Ayrıca yeni projeler yapabilirsiniz ve küçük araştırma grupları içinde yer ala-
bilirsiniz. Güçlü ve etkileyici kişilerin desteğini almanız mümkün.

Koç Ateş + Öncü (21 Mart- 20 Nisan)

Aslan Ateş + Sabit  (23 Temmuz – 23 Ağustos) 

Terazi Hava + Öncü (24 Eylül – 23 Ekim) 

Akrep Su + Sabit (24 Ekim – 22 Kasım) 

SARIGÖL Belediye
Düğün Salonunda sahne-
lenen, Pınar Yalçın'ın
yazdığı, Aslıhan Gencer
Yapıcı’nın sahneye koy-
duğu oyunda ilk kez
sahne alan ev hanımları
adeta profesyonel oyun-
culara taş çıkarttı. Düğün
Salonunu tamamen doldu-
ran vatandaşlar sergile-
nen oyunu ayakta
alkışladı. 

Sarıgöl Cumhuriyet
Kadınları Derneği Başkanı
Hacer Öz, oyunda rol alan
10 kadından ikisinin öğret-
men geriye kalanının ev

hanımı olduğunu belirterek
sergilenen oyundaki per-
formanslarından dolayı

tebrik etti. Öz, "Bundan 88
yıl önce Türkiye’de 3
Nisan günü kadınlara
seçme ve seçilme hakkı
tanıyan Belediye Kanunu
kabul edildi. Sarıgöl’de
derneğimiz 1998 yılında
faaliyete geçti. Eskiden
ilçemizde kadınlarımız
sokaklarda dolaşamaz,
araba kullanamaz, kafel-
erde, parklarda oturamaz,
esnaf olamaz, bisiklete
binemez, siyasetle
uğraşamazdı. Biz kadınlar
olarak bunları aştık. Artık
her yerde kadın var.

Sahnede olan ve sahne
gerisinde görev alan 15
kadının bir aylık çalışması
ile 'Kadınlar her yerde'
oyununu sahneledi.
Teşekkür ederim" dedi.
Sarıgöllü ev kadınlarının
sahnelediği oyunu Manisa
Cumhuriyet Kadınları
Derneği Başkanı Fatma
Ayhan ve yönetim kurulu
üyeleri de izleyerek oyun-
cuları kutladı. Oyun öncesi
ünlü ressamların kadın
konulu tabloları da cüzi fiy-
atla satılarak derneğe gelir
sağlandı. İHA

Sarıgöl Cumhuriyet Kadınları Derneği tarafından bir aylık çalışma sonucu sah-
nelenen tek perdelik 'Kadınlar her yerde' adlı oyun büyük beğeni kazandı. 8'i

ev hanımı 2'si öğretmen 10 kadının rol aldığı oyun ayakta alkışlandı.

Ev hanımlarından tiyatro oyunu

MANISA Celal Bayar
Üniversitesi Yeşilay Toplu-
luğu bünyesinde zararlı
alışkanlıklara karşı çeşitli
sosyal faaliyetler yürüterek
deneyimlenen Genç Yeşi-
laycılar Benim Kulübüm
Yeşilay projesi ile önleyici
ve koruyucu hizmetler
kapsamında ilk ve or-
taokullarda uygulanan,
yapılandırılmış çeşitli
etkinlikler ile Yeşilay'ı tanı-
tan ve Türkiye bağımlılıkla
Mücadele Programı
kazanımları temelinde bil-
inç ve farkındalık oluştur-
mayı hedefliyor. Proje
hakkında bilgi veren Yeşi-
lay Manisa Şube Başkanı
Salih Fulcun, “2018 yılı
içerisinde Benim Kulübüm

Yeşilay Projesinin ilkokul
düzeyine uygun şekil-
lendirilmiş formatının
ülkemizdeki tüm 3. ve 4.
sınıflara ulaştırılması ve
eğitim kurumlarımızda
Yeşilay Kulüplerinin kurul-
ması ve mevcut Yeşilay
Kulüplerinin canlandırıl-
ması hedefliyoruz. Bu
hedef doğrultusunda
üniversite topluluğumuzda
yeralan gönüllü gençler-
imiz genel merkezimizce
verilen eğitimlerini İstan-
bul'da tamamladırlar. Pilot
olarak seçtiğimiz 23 Nisan
İlkokulunda ilk uygula-
mamızı yaptık.
Önümüzdeki süreçte il
merkezimiz ve ilçelerimiz
dahil olmak üzere deza-

vatajlı mahallerimizin
okullarından başlayarak
bu projeyi tüm
okullarımıza yaymak istiy-
oruz. Yeşilay'ın tanınır-
lığını, ve bilinirliğini
artırmak, Yeşilay gönül-
lülüğünü yaygınlaştırmak,
önleme çalışmalarında
akran eğitimi yöntemini
kullanarak etkililiği sağla-

mak, doğru rol modeller
aracılığı ile doğru bilgiyi
doğru kanallardan edin-
mek, çocuklarımızın
özgüven, sorumluluk ve
hayır diyebilme yetilerini
güçlendirmek ve yeni ilgi
alanları oluşturmak amacı
ile Genç Yeşilaycılarımız
çalışmaya devam edecek-
ler." dedi. İPEK ŞEN

Benim kulübüm yeşilay projesi başladı
Yeşilay Manisa Şubesi "Benim Kulübüm Yeşilay" projesi ile okullarda yeni Yeşilay Kulüp-

leri kurmak ve varolanları canlandırmak amacı ile çalışmalarına başladı. Manisa'da ilk
olarak 23 Nisan İlkokulunda uygulanmaya başlayan projeyi Türkiye Yeşilay Cemiyeti

tarafından eğitimleri tamamlanan Genç Yeşilaycılar yürütüyor. 



KAZA, E96 karayolu Valeks
kavşağında meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre, Salihli
yönünden, Kula yönüne giden
Bayram U. yönetimindeki 38
KU 127 plakalı otomobil,
sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu
önce seyir halindeki Özkan B.
yönetimindeki 06 FB 3332
plakalı otomobile çarpıp takla
atarak yol kenarındaki çay
bahçesine uçtu. Bahçede park
halinde bulunan 45 LR 413

plakalı motosiklet ve elektrikli
bisikletin üstüne ters dönerek
düşen aracın sürücüsü sıkıştı.
Sürücüyü sıkıştığı yerden
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Salihli İtfaiye Amirliği ekipleri
çıkarırken, yaralanan sürücü,
sağlık ekipleri tarafından Sal-
ihli Devlet Hastanesine
kaldırılarak tedavi altına alındı. 
Öte yandan kazada yaralanan
sürücünün hayati tehlikesinin
olmadığı öğrenilirken, kaza ile
ilgili soruşturma başlatıldı. İHA

Manisa'nın Akhisar ilçesinde bir ihbarı değerlendiren jandarma ekipleri
düzenledikleri operasyonda 521 adet sikke ve tarihi eser ele geçirildi.

AKHISAR İlçe Jandarma Komutan-
lığına bağlı asayiş ekiplerinin titiz çalış-
ması sonucu tarihi eser kaçakçılığı
iddiasıyla 1 kişiyi gözaltına aldı. Akhisar
İlçe Jandarma Komutanlığına bağlı
asayiş ekipleri bir ihbar üzerine Akhisar

merkeze 5 kilometre uzaklıkta bulunan
Çamönü (Karasonya) Mahallesi'ndeki
bir eve yaptığı baskın sonucu bin 521
adet çeşitli sikke, antik çağlara ait çok
sayıda obje ele geçirdi. Yapılan baskın
sonucu evinde kaçak tarihi eser bulun-

duran 52 yaşındaki S.A.D. isimli şahıs
gözaltına alındı. Şahsın evinde bulunan
tarihi eserlerin jandarma ekipleri tarafın-
dan Manisa Müze Müdürlüğüne teslim
edildiği bildirildi. 
İHA

3
MANİSA EZAN SAATLERİ
İmsak  .....................
Güneş .....................  
Öğle    .....................
İkindi  ......................
Akşam.....................
Yatsı   ......................

MANİSA TİCARET BORSASI

ÜZÜM
EN AZ :
4,80 TL
EN ÇOK: 
5,70 TL

ALIŞ    : 4,9380
SATIŞ  : 4,9390

ALIŞ  : 3,9820
SATIŞ: 3,9830

ALIŞ   : 172,45
SATIŞ : 172,57
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05:20
06:44
13:19
16:53
19:43
21:02
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SPOR
ERHAN KASIRGA

BASILDIĞI YER : MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM YAYIN
DAĞITIM İHRACAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
ADRES                : Güzelyurt Mh.5781 Sk. No: 18/AMANİSA 
Tel                         : 233 35 89                        
DAĞITIM : MNS Dağıtım 
Tel:0236 250 50 40

3 Aylık Abonelik : 50 TL
6 Aylık Abonelik: 75 TL
1 Yıllık Abonelik 150 TL

ZAYİ İLANI: 25 TL

İMTİYAZ SAHİBİ
KEMAL KILIÇASLAN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

KAMURAN TUNÇEL

SAYFA EDİTÖRÜ
NURAN ERTAŞ

ŞİKAYETLERİNİZ İÇİN; MNS DAĞITIM 0236 250 50 40

İSTİHBARAT
ALİ BOZKURT
LEYLA DOĞAN

YAYIN TÜRÜ: Yerel süreli
İDARE YERİ: 1. Anafartalar mahallesi 1612 sokak No: 7/1

Şehzadeler / MANİSA
TELEFON:           0(236) 238 01 41 
FAKS: 0 (236) 238 01 42
e-mail: info@manisagunebakis.com

manisagunebakis@gmail.com
Web:  www.manisagunebakis.com

EDINILEN bilgilere göre kaza, Kırkağaç boğazı
olarak bilinen Soma-Kırkağaç karayolunda meydana
geldi. Soma'dan Kırkağaç istikametine seyreden
Ergün P. (33) idaresindeki 45 DU 667 plakalı motosik-
let, Sarıkaya Mahallesi yakınlarında bariyere çarptı.
Çarpmanın etkisiyle yaralanan Ergün P. olay yerine
gelen sağlık görevlilerinin tüm müdahalelere rağmen
hayatını kaybetti.

Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. İHA

Soma-Kırkağaç karayolunda bariy-
erlere çarpan motosikletin
sürücüsü hayatını kaybetti.

Bariyerlere çarparak
hayatını kaybetti

CUMHURIYET Başsavcılığı'nca
yürütülen soruşturma kapsamında,
'ardışık arama ve kripto şifreleme' yön-
temleriyle haberleştikleri ve örgüt
üyesi olduğu iddia edilen 13'ü muvaz-
zaf 16 asker olmak üzere askerlerden
sorumlu 5'i mahrem imam 21 şüpheli
hakkında yakalama kararı çıkartılmıştı. 
Zonguldak merkezli ve TEM ekipler-
ince başlatılan operasyon İstanbul,
Ankara, İzmir, Kocaeli, Şırnak, Çorum,
Bingöl, Çanakkale, Karabük, Denizli,

Manisa ve Yalova'de belirlenen
adreslere eş zamanlı gerçekleştirildi.
Dün gözaltına alınan 13 şüpheli,
sağlık kontrolünün ardından emniyete
götürülmüştü. Ekiplerin sürdürdüğü
operasyon aranan 8 şüpheli daha
yakalandı. Böylece operasyon kap-
samında gözaltı sayısı 21'e yükseldi.
Şüphelilerin ev ve iş yerlerinde yapılan
aramalarda ele geçirilen belgeler ince-
lenmek üzere emniyete götürüldü. 
İHA

Manisa’nın Salihli ilçesinde kontrolden çıkarak bir araca çarpan
otomobil takla atarak yol kenarındaki bahçeye uçtu. Araçta

sıkışan otomobil sürücüsünü itfaiye ekipleri kurtardı.

Manisa’da feci iş kazası
OLAY, Eldelek Mahallesi civarındaki bir jeotermal kuyu
çalışmasının yapıldığı alanda meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, işçi olarak çalışan Halil İbrahim M. (38),
jeotermal sondaj kuyusunda çalıştığı esnada, bacağına
sondaj kuyu kablosu dolaştı. İş kazasında yaralanan
işçinin imdadına mesai arkadaşları yetişirken, kabloya
dolaşan bacağın koptuğu ve kopan uzvun kuyuya
düştüğü öğrenildi. 
İhbar üzerine olay yerine gelen sağlık ekipleri yaralı
işçiyi Salihli Devlet Hastanesine kaldırdı. Sağ bacağı
kopan işçi, buradaki ilk müdahalenin ardından Celal
Bayar Üniversitesine sevk edildiği öğrenildi.  Jandarma

olayla ilgili çalışma başlatırken, AFAD ve itfaiye ekipleri
ise koparak kuyuya düşen uzvun, jeotermal kuyusunda
çıkarılması için çalışma başlattı. İHA

Manisa’nın Salihli ilçesinde jeotermal kuyu çalışmasında kablo dolanan bacağı kopan işçi ağır yaralandı.

Tarihi eser ve sikke ele geçirildi

Eş zamanlı FETÖ 
operasyonları 
devam ediyor

Aralarında Manisa’nın da bulunduğu 13 ilde eş za-
manlı gerçekleştirilen FETÖ/PDY operasyonunda

gözaltı sayısı 21'e yükseldi. Direksiyon hakimiyetini
kaybetti bahçeye uçtu
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TÜRKIYE’YE ve Manisa’ya
yakışır projeleri hayata geçiren
Yunusemre Belediyesi, Güze-
lyurt Pazar Yeri Projesi’nde
çalışmalara başladı. Güzelyurt

Mahallesi’nde Atatürk Olimpik
Yüzme Havuzu arkasında
yapımına başlanan projede
yürütülen çalışmaları yerinde
inceleyen Yunusemre Belediye

Başkanı Dr. Mehmet Çerçi,
çalışmalar hakkında yüklenici
firma yetkililerinden bilgi aldı.
Bu projenin Manisa’da 40 yıllık
pazar yeri sorununu ortadan
kaldıracağına dikkat çeken
Belediye Başkanı Çerçi, projeyi
1 yıl içerisinde tamamlamayı
öngördüklerini söyledi. Başkan
Çerçi açıklamasında;
“Geçtiğimiz haftalarda yüklenici
firma ile sözleşme imzalamıştık.
Şu anda bölgede hummalı bir
çalışma yürütülüyor. 1 yıl
içerisinde projemizi tamamla-
mayı planlıyoruz. Tamam-
landığında Manisa’nın çok
önemli bir sorununu çözecek,
vatandaşımızın kapalı, modern

bir pazar yerinde alışverişini
yapmalarını sağlayacağız” diye
konuştu.

PROJE HAKKINDA
Güzelyurt Mahallesi’ne 8000

m² taban oturma alanına sahip
olan proje; toplamda 30 bin
metre karelik kapalı alana
sahip. Proje bodrum katıyla be-
raber 4 katlı ve betonarme pre-
fabrik olarak yapılacak. Bodrum
katında 145 binek ve 40 kamy-
onet olacak şekilde 164 araçlık
otopark bulunacak. Zemin
katında 4300 m² alana sahip
pazar yeri ve 21 tane asma
katlı dükkân yer alacak. 1.
katında 6800 m² pazar yeri ve
zemin katla bağlantıyı sağlayan

yürüyen merdivenler, ikisi yük
asansörü olmak üzere 6 asan-
sör bulunuyor. 2. katta 650 kişi-
lik konferans salonu, gençlik
merkezi, kafeterya, 4 sınıf, 4

atölye, sergi salonu, fuaye,
etkinlik salonu yer alıyor. Zemin
kattan pazaryerine 4 ayrı nok-
tadan giriş yapılabilecek.
YUNUSEMRE BASIN

2019 yılı sonunda tamam-
lanacak reklarasyon göleti;
Spil’in güzelliğine güzellik kata-
cak. Bölgeye gelen turist sayısı
katlanacak. Doğal güzellikleri
kadar; mitolojik tarihi, ve yılkı at-
larıyla da meşhur Manisa Spil
Dağı yayla turizminin Ege’deki
yeni merkezi oluyor. Spil Dağı
Milli Parkı’na tıpkı İsviçre Alpleri
gibi onbinlerce yerli ve yabancı
turist çekmeyi hedefleyen
Orman ve Su İşleri Bakanı Prof.
Dr. Veysel Eroğlu 1513 rakımlı
dağın zirvesine özel bir gölet
yapılması talimatı verdi. Projesi
DSİ 2. Bölge Müdürlüğü’nce
hazırlanan  reklarasyon göletinin
ihale süreci tamamlandı ve in-
şaat aşamasına geçildi

2019 SONUNDA BİTECEK
Membran üzeri beton kaplı

kaya dolgu tipinde inşa edilecek
“Atalan Reklarasyon Göleti’nin
gövde yüksekliği 3 metre olacak.
15 bin m3 su tutacak turizm
amaçlı göletin çevresine ise
yürüyüş ve bisiklet yolları ile
piknik alanları inşa edilecek. 2
milyon 500 bin liraya ihale edilen
Gölet700 iş günü içinde bitirile-

cek ve 2019 yılı sonunda
hizmete açılacak. DSİ 2. Bölge
Müdürlüğü’nce yürütülen gölet
projesi tamamlandıktan sonra
Spil Dağı Milli Parkı, daha cazip
hale gelecek. Bölgeye sadece
Manisa ve İzmirlileri değil kış ve
yayla turizmini tercih eden yerli
ve yabancı on binlerce turisti
ağırlayacak.

ALI BOZKURT

Spil Dağı “kış turizminin” başkenti oluyor. DSİ 2. Bölge Müdürlüğü Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr.
Veysel Eroğlu’nun talimatı ile harekete geçti. 1513 rakımlı dağın zirvesi için özel bir gölet projesi geliştirdi.

Öğrenciler arkadaşlarına göz kulak oluyor

SALIHLI 50. Yıl Or-
taokulu öğrencileri,
Türkiye’nin de 2009
yılında katıldığı ve
Avrupa ülkelerindeki
okulların birbirleri ile or-
taklaşa proje üretmesi
ve okullar arası işbir-
liğini arttırması için hay-
ata geçirilen e-Twinning
projesi kapsamında
görme engelli
arkadaşları için örnek
bir çalışmaya imza attı. 

Okul bünyesinde oluş-
turulan bir sınıfta öğren-
ciler, seslendirdikleri
kitapları dijital ortamda
kaydedip internet or-
tamında Konya Selçuklu
Mediha Hasan Tahsin
Alaylı Görme Engelliler

Ortaokulu öğrencilerine
gönderiyorlar. 

Proje hakkında bilgi
veren 50. Yıl Ortaokulu
Müdürü Fatih Akın,
“Proje, Konya Selçuklu
Görme Engelliler Or-
taokulu ile birlikte uygu-
lamış olduğumuz bir
proje. Projenin içer-
iğinde öğrencilerimiz,
seslendirdikleri kitapları
dijital ortama kaydediy-
orlar, Konya Selçuklu'-
daki görme engelli
kardeşlerine gönderiy-
orlar. Görme engelli
kardeşlerimiz bunları di-
jital ortamda açıp dinliy-
orlar” dedi. 

“Bana göz kulak olur
musun?” projesinin e-

Twinning platformu üz-
erinde oluşturulan
sosyal sorumluluk pro-
jesi olduğunu belirten
İngilizce Öğretmeni
Dilek Şahin ise şunları
söyledi: “Sene başından
itibaren Konya Selçuklu
Görme Engelliler Okulu
tarafından koordine
edilmekte olan ulusal
bir projedir. Salihli 50.
Yıl Ortaokulu olarak bi-
zlerde aktif olarak 6’ncı
sınıf öğrencilerimize İn-
gilizce hikayeler okutup
ses kayıtları yaptırarak
onları görme engelliler
okullarına göndererek
projede aktif katılım
sağlamaktayız.
Amacımız; engelli birey-
lerin yaşadıkları sıkın-
tıların öğrencilerimizin
farkına varması, engelli
bireylerle iletişim kur-
malarını sağlamak, aynı
zamanda toplumsal
farkındalıkların küçük
yaşta kazanılmasına
yardımcı olmak ve
bunun yanı sırada ya-
bancı dil yeteneklerini
ve dil gelişimlerine
destek olmak.” 
İHA

Spil’e İsviçre modeli

Manisa’nın Salihli ilçesindeki 50. Yıl Ortaokulu öğrencileri, “Bana
göz kulak olur musun?” projesi kapsamında okudukları Türkçe

ve İngilizce kitapları dijital ortamda kaydedip dinlemeleri için
Konya Selçuklu Mediha Hasan Tahsin Alaylı Görme Engelliler 

Ortaokulu’nda eğitim alan arkadaşlarına gönderiyorlar.

Pazar yeri çalışması başladı
Yunusemre Belediyesi’nin örnek projelerinden Güzelyurt Pazar Yeri Projesi’nde çalışmalar başladı. Proje

tamamlandığında ilçe Türkiye’nin en güzel kapalı  pazar yerlerinden birini vatandaşın hizmetine kazandıracak.

GEDIZ nehrindeki kirliliğin
vakfın öncelikli işi olduğunu
ifade eden Başkan Kilim-
cigöldelioğlu, bu yıl 3. kez
Gediz Havzası sempozyumu
düzenleyeceklerini ve Ulus-
lararası bir sempozyum ola-
cağını, çalışmaların Ege
Üniversitesi Ziraat Fakültesi,
Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesi Alaşehir Meslek Yük-
sekokulu işbirliği içerisinde
yürütüldüğünü, sivil toplum ku-
ruluşlarının da destek verdiğini
belirtti. Başkan Kilimcigölde-

lioğlu, ziyarette Gediz Nehrinin
temizliği konusundaki öneri-
lerini de aktardı. Manisa Valisi
Mustafa Hakan Güvençer’i
Salihli Çamurhamamı Ma-
hallesinde düzenleyecekleri 2.
Yerel Tohum ve Fide Şenliğine
davet eden Başkan Kilim-
cigöldelioğlu, “Geçtiğimiz yıl
ilkini gerçekleştirdiğimiz Yerel
Tohum ve Fide Şenliğini bu yıl
14-15 Nisan tarihlerinde
düzenleyeceğiz. Salihli Ça-
murhamamı Mahallesi Bozdağ
Yolu Üzeri 4. Kilometresinde

yapılacak şenlikte 14 Nisan
Cumartesi günü saat 08.00’de
Köy Pazarı, 12.00’de Yerel
Tohum Takas ve Fide Şenliği,
15 Nisan Pazar günü de
08.00-18.00 saatleri arasında
köy pazarı olacak. Yerel tohum
takası, dans gösterileri, ikram,
canlı müzik ve sergiler yer ala-
cak” dedi. Başkan Kilim-
cigöldelioğlu ve yönetimine
ziyaretleri nedeniyle teşekkür
eden Vali Güvençer, çalış-
malarında başarılar dileyerek
programının müsait olması du-

rumunda şenliğe katılmaktan
mutluluk duyacağını ifade etti.
VALILIK BASIN

Manisalıları tohum şenliğine davet etti
Gediz Havzası Erozyonla Mücadele Ağaçlandırma Çevre ve Kalkınma Vakfı (GEMA) Başkanı Şener Kilim-

cigöldelioğlu ve yönetimi Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer’i ziyaret ederek çalışmaları hakkında bilgi
verip 14-15 Nisan tarihlerinde gerçekleştirecekleri 2. Yerel Tohum ve Fide Şenliğine davet etti. 

İçme suyu arıtma tesisleri yenilendi
MANISA Su ve Kanalizasyon İdaresi

(MASKİ) Genel Müdürlüğü, Manisa’nın 17
ilçesinde daha kaliteli içme suyu temini için
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. Bu kap-
samda MASKİ, İçme Suyu Dairesi Başkan-
lığı bünyesinde Kula ilçesine bağlı
Tatlıçeşme, Başıbüyük, Hacıtufan ve Be-
bekli mahallelerinde inşa edilen yeni tesisler
tamamlanarak devreye alındı. Kulalı vatan-
daşlara ulaştırılan suyun kalitesi yükseltil-
erek daha güvenli içme suyu tüketmeleri sağlandı.

“MASKİ’DEN YETERİNCE HİZMET ALIYORUZ”
MASKİ’nin hizmetlerinden oldukça memnun olduklarını

dile getiren Tatlıçeşme Mahalle Muhtarı İsmail Gökdemir,
“MASKİ, hayatımıza girdiğinden bu zamana kadar
görmediğimiz hizmetleri bizlere sundu ve sunmaya da
devam ediyor. Alt yapıdan üst yapıya kadar tüm çalış-
maları yaptılar. Şimdi de bizlere daha sağlıklı içme suyu
sağlamak için arıtma tesisini faaliyete geçirdiler. MASKİ

yetkililerinin emeklerine sağlık.
Büyükşehir Belediye Başkanımız Cen-
giz Ergün ve MASKİ Genel
Müdürümüz Yaşar Coşkun’a teşekkür
ediyoruz” dedi.

“MASKİ İLE YAŞAM STANDART-
LARIMIZ ARTTI”

Başıbüyük Mahalle Muhtarı Cevdet
Akkaş, “MASKİ’nin çalışmalarından
yerden göğe kadar memnunuz. Alt

yapımız döşendi. Mahallemiz adeta şehir merkezinin
bütün imkanlarına sahip oldu. Büyükşehir Belediyemiz ve
MASKİ, Manisamız için çok büyük şans oldu. İçme suyu
Arıtma Tesisi çalışmaları da tamamlandı. Bilhassa bu
çalışma bizler için mükemmel oldu. Artık suyumuzu daha
güvenli ve sağlıklı içebileceğiz. Bütün bu hizmetlerden ve
başarılı çalışmalarından dolayı Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün ve MASKİ Genel Müdürümüz
Yaşar Coşkun’a teşekkür ediyoruz” dedi. MASKİ BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü, vatandaşlara ulaşan içme suyunun kalitesini daha da arttırmak
amacıyla Kula ilçesinde 4 adet daha içme suyu arıtma tesisi inşa etti.
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BAŞBUĞ Alpsarslan
Türkeş’in ölüm yıldönümü se-
bebiyle MHP Manisa İl Başkanı
Erkan Öztürk bir mesaj yayın-
ladı. Öztürk yayınladığı
mesajda şöyle konuştu;

“Başbuğumuz Alparslan
Türkeş’i, 4 Nisan 1997 de
hakka yürüyüşünün, 21.sene-i
devriyesin de, saygı, rahmet,
minnet ve dualarla yad ediy-
oruz. Cenab-ı Allah, vatan, mil-

let devlet aşkını Milliyetçilik
kavramıyla birlikte, yüreklerim-
ize nakış nakış işlediği için,
Ondan razı olsun. Mekanı cen-
net, yattığı yerler nur olsun in-
şallah. Bilge bir liderdi Başbuğ

Alparslan Türkeş. Sarp yol-
ların, zor günlerin
rehberiydi. Yürüdükçe milyon-
lar da onun ardından, yıl-
madan yıkılmadan yürüdü.
Asla eğilmedi bükülmedi. Ne
sürgünler ne işkenceler onu
yıldırmadı. Hep doğru olanı
savundu. Çünkü Türk Milletine
inancı tamdı. Güven ve ce-
saret timsaliydi. Nisan başında
yağan karla, yüreklerimizi kor
gibi yakıp gitti. Evlatları olarak,
Başbuğumuzun ardından
gözyaşlarıyla dualarımızı gön-
derebildik sadece... Birde bi-
zlere emanet ettiği üç hilali
canımız bildik. Başbuğumuzun
ardın dan, Milliyetçi Hareket
Partisi, Türk Milliyetçiliğinin
temsilcisi ve gurur kaynağı
olarak varlığına Bilge Liderimiz
Devlet Bahçeli ile devam etm-

eye başladı. Aynı Başbuğumuz
Alparslan Türkeş gibi, asrı Türk
asrı yapmak isteyen bir ümitle,
yılmadan yıkılmadan tüm hain-
lerin karşısın da güçlü bir
adam daha belirdi ufuktan.
Önce ülkem ve milletim sonra
partim ve ben düşüncesiyle
yola çıkan Türkmen beyimiz,
Başbuğumuzun izinde, tıpkı
Şanlı Türk Tarihimiz de ki,
diğer Bilge Türk kağanları gibi,

milletin yolunda, Türklük
uğruna ömrünü ülke bekâsına
adamıştı ve halen de mücade-
lesini sürdürmeye devam et-
mektedir. Ne mutlu dur ki, Türk
Milletini canı pahasına seven,
mevcut bilge liderimiz ile de,
Turana giden yolumuz son-
suza dek güvendedir. Allah
Türk ü korusun ve yüceltsin.
Ne Mutlu Türküm Diyene.”
dedi. ALI BOZKURT

Başbuğ dualarla anıldı
MHP Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk, Başbuğ Alparslan Türkeş’in vefatının 21. Senesi sebebiyle

bir mesaj yayınladı. Öztürk yayınladığı mesajda, “Başbuğumuz Alparslan Türkeş’i, 4 Nisan 1997 de
hakka yürüyüşünün, 21.sene-i devriyesinde, saygı, rahmet, minnet ve dualarla yad ediyoruz.” dedi.

MHP Sarıgöl İlçe Teşki-
latı tarafından Sarıgöl
Belediye Meydanında
1500 kişiye hazırlatılan
lokmalar dağıtılırken, Al-
parslan Türkeş için
Kur'an-ı Kerim ve mevlit
okutularak MHP kurucu
Lideri Alparslan Türkeş’i
saygıyla anıldı. MHP
Sarıgöl İlçe Başkanı
Ahmet Buldanlı yaptığı
açıklamada, "21 yıl önce

MHP’nin kurucu liderimiz
vefat etti. Bizler onun
çizdiği yolda yürümeye
devam etmekteyiz.
Ölümünün 21. yılında
Kur'an-ı Kerim ve mevlit
okuttuk. Lokma döktür-
erek hayrını yaptık. Ku-
rucu liderimiz bizim her
zaman liderimiz olarak
gönüllerde yaşayacaktır"
dedi. 
İHA

MANISA Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün, WEB TV
ekranlarında yayınlanan Ana Haber
Bülteni’ne konuk olarak önemli açık-
lamalarda bulundu. Başkan Ergün,
yaptığı acıkmalarla, Manisa’ya
kazandırılacak olan dev projelere
yapılan eleştirileri yanıtladı. Sosyal
hayata yapılan yatırımlarla diğer alt
yapı ve üst yapı yatırımlarının hep-
sinin yapılması gerektiğini belirten
Başkan Ergün, “Eski Garaj Yeni Pro-
jeyi yüksek maliyetli yapıyorsunuz
gibi söylemler oluyor. Ama bugün
Manisa merkezinde 400 bin insan

yaşıyor. Vatandaşlarımızın sosyal
olarak vakit geçirebilecekleri, otopark
sorunlarını giderecek projeleri üret-
mek zorundasınız. Bütün 400 bin
nüfus, kültür sitesindeki 500 kişilik
salona kalmış durumda. Bin 200 kişi-
lik, 800 kişilik ve 600 kişilik salonları
da yapmak zorundasınız. Bunları
görmemezlikten geliyorsunuz,
müzeyi görmemezlikten geliyor-
sunuz. Ondan sonra sadece 500 mi-
lyona belediye binası yapıyorsunuz
gibi söylemlerle siyasi olarak algılar
yaratılmaya çalışılıyor. Sonucunu
hep beraber göreceğiz. Bitince an-
laşılıyor her şey. Yapıncaya kadar
hep eleştiri olacaktır” dedi.

BELEDİYEYE GELİR OLARAK
GERİ DÖNECEK

Neden otel yapılıyor gibi söylem-
lerin de bulunduğunu dile getiren
Başkan Ergün, “Orada 14 bin 500
metrekarelik alışveriş merkezi ve
ofisler yapılıyor. Bunlar sadece ölü
yatırım olarak mı yapılıyor. Bunlar
belediyeye gelir olarak da dönecek.
Ticari olarak olaya baktığımız zaman
o bölgeye yatırmış olduğumuz
paranın belki iki misli gelir elde ede-
ceğiz. Nasıl ki adliyenin arkasındaki
arsayı 45 milyon liraya alıp 80 milyon

liraya kanuni çerçevede sattıysak,
buraları da yarın işletme kira geliri
elde edebileceğimiz bir potansiyele
ya da iyi fiyat geldiği zaman satışına
gidebileceğimiz noktalara da gidebili-
riz” diye konuştu.

HER ZAMAN ÖNCÜ OLDUK
Belediyeciliğin sadece alt yapı

yatırımlarından ibaret olmadığını
ifade eden Başkan Ergün, “İnsanlar
Manisa’da yaşıyorlar. Bugün 15-20
sene öncesi yapılan iki tane otel var
Manisa’da. Daha iyi bir konseptte,
daha üst segmentte bir oteli Man-
isa’ya kazandırmış olmak suç mu?
Nereden baktığınıza bağlı. Man-
isa’ya her ay 5 bin askerimiz gele-
cek. Artık gelenler iki buçuk ay
kalacaklar burada. Onlar yemin ettik-
ten sonra da çarşıya çıkabilecek
noktada değişim oldu. Daha önce 28
günlük bir sürede yemin edip gidiyor-
lardı. Şimdi oraya gelecek binlerce
askerin aileleri de var. Manisa’da
yatacak yer kalmıyor o zamanlarda.
İnsanlar İzmir’e gidiyor. Taksicisi fay-
dalanıyor, esnafı faydalanıyor.
Herkes bu işten kazanç sağlıyor.
Şehir yaşıyor. Şehre katma değer
yaratılıyor. Olaya böyle de bakmak
lazım. Mesele otel meselesi değil,

yaşayan bir şehir oluşturmak. Daha
canlı bir hale getirebilmek. O zaman
Konya’da neden Hilton yapıldı.
Neden İzmir’de İstanbul’da bu büyük
oteller yapıldı. O zaman onlar da
yapılmasın. Diyebilirler ki belediye ilk
defa yapıyor bunu. Evet, biz ilklerin
belediyesiyiz. Bir her zaman öncü
olduk. Büyükşehir noktasında da
bugüne kadar yaptıklarımızla hep
birinci olduk. Bu da bir ilktir. Bunun

da semeresini inşallah yakın za-
manda göreceğiz” dedi.

NERESİ DOĞRU NERESİ 
YANLIŞ VATANDAŞIMIZ KARAR

VERSİN
Uzunburun Katı Atık Bertaraf Tesi-

sine de değinen Başkan Ergün,
“Tesisle ilgili seçimden önce yaptık-
ları açıklamalarla özel şirkete yap-
tıracaklarını açıklamışlardı. Biz kamu
olarak bütün gelirlerimizi kamuya

kazandırma noktasında bir yatırım
yaptık. Hesabını yaptık. 29 sene
boyunca insanlarımızın ton başına
çöp bedelini yatırımı yapacak olan
firmaya vermemek üzere böyle bir
yola gittik. Şimdi yaptığımız ihale ile
işletmeyi yapan firma bize para
ödüyor. Artık neresi yanlış neresi
doğru vatandaşımız karar versin”
ifadelerini kullandı.

BÜYÜKŞEHIR BASIN

Siyasi olarak algı yaratılmaya çalışılıyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi’nce hayata geçirilen dev projelere yapılan eleştirilere yanıt veren Başkan Ergün, sosyal hayata yapılan yatırımlarla alt

yapı ve üst yapı çalışmalarının birlikte yapılması gerektiğini belirterek, “Bütün 400 bin nüfus, kültür sitesindeki 500 kişilik salona kalmış durumda. Bin 200
kişilik, 800 kişilik ve 600 kişilik salonları da yapmak zorundasınız. Bunları görmemezlikten geliyorsunuz, sonra 500 milyona belediye binası yapıyorsunuz

gibi söylemlerle siyasi olarak algılar yaratılmaya çalışılıyorsunuz. Sonucunu hep beraber göreceğiz. Bitinceye kadar hep eleştiri olacaktır” dedi.

YUNUSEMRE Belediyesi Nisan ayı Meclis
Toplantısı Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi,
başkanlığında gerçekleştirildi. 26 maddenin yer
aldığı mecliste 2017 faaliyet raporu görüşüldü.
Raporun oylanması sırasında koltuğunu Meclis
Başkanvekili Veli Doğdu’ya bırakan Başkan
Çerçi, CHP Grup Başkanvekili Erdinç
Yavaşlı’nın daveti üzerine CHP sıralarına geçti.
Başkan Çerçi’nin tavrı meclisin takdirini
kazanırken faaliyet raporu AK Partili meclis
üyelerinin kabul, MHP ve CHP’li meclis
üyelerinin çekimser oyu vermesiyle oy çokluğu
ile kabul edildi.

KARDEŞ BELEDİYENİN İSMİ CADDEYE
VERİLDİ

Meclis, kardeş belediye Sürmene’nin ismini

Özel Grandmedical Hastanesi’nden Atatürk
Kent Parkı’na giden caddeye verdi. Sürmene
Belediyesi’nin de en işlek caddelerinden birine
Yunusemre’nin ismini verdiğini belirten
Belediye Başkanı Çerçi, kardeş belediyeye bir
kez daha teşekkür etti. Manisa’da amatör spor
kulüplerine verdiği destekle takdir toplayan
Kasap Emin Kaçar’ın ismi de Yunusemre
Belediyesi’nin Muradiye’de yapımını tamam-
ladığı spor tesisine verildi.

KOMİSYON ÜYELERİ BELİRLENDİ
Plan ve Bütçe, İmar, Gençlik Spor ve Eğitim,

Çevre ve Sağlık, Sosyal Yardım Yaşlı Engelli
Kadın Çocuk, Kırsal Kalkınma ve Mahallelere
Hizmet, Kültür ve Sosyal İşler, İdari ve Hukuk
İşleri, Kentsel Dönüşüm, Sanayi Bilişim ve
Teknoloji Komisyonları’nda bir yıl süreyle görev
yapacak meclis üyeleri de belirlenirken; 1 yıl
süreyle encümen üyeliklerine Gürkan Koyuncu,
Arif Alkan ve Mustafa Gürler seçildi. Toplantı
sonunda Mayıs ayı meclis toplantısının 2 Mayıs
Çarşamba Günü saat 18.30’da yapılması
kararlaştırıldı. LEYLA DOĞAN

Yunusemre Belediyesi Nisan Ayı Meclis Toplantısı’nda belediyenin 2017 faaliyet
raporu görüşüldü. Raporun görüşülmesi sırasında Başkan Çerçi koltuğunu Meclis

Başkan Vekili Veli Doğdu’ya devrederken; rapor oy çokluğu ile meclisten geçti.

Başbuğ Türkeş için lokma hayrı yapıldı
Sarıgöl Milliyetçi Hareket Partisi

(MHP) İlçe Teşkilatı tarafından 21 yıl
önce vefat eden MHP’nin kurucu lideri

Alparslan Türkeş’in anısına lokma
döktürerek mevlit okutuldu.

Yunusemre meclisi toplandı
SELENDI Belediye Meclisi,

gündemindeki 9 maddeyi
görüşmek üzere toplandı.
Sakin başlayan meclis
toplantısında gündemdeki
ilk madde olan Manisa
Büyükşehir Belediyesi
tarafından Tarım ve Hay-
vancılıkla ilgili yetki istemi
oy birliği ile kabul edildi.
Ardından 1 yıllığına görev
alacak olan daimi encümen
seçimlerinin yapıldığı sırada
MHP grubu Ahmet Akşe-

hirlioğlu ile Sabri Önder’i,
AK Parti grubu ise Saadettin
Gökdeniz’i aday gösterirken
CHP’li Belediye Meclis üyesi
Mehmet Karataş da şahsi
olarak aday oldu. Kapalı zarf
usulü ile gerçekleşen
seçimde AK Parti'li üyeler
MHP’li muhalif meclis
üyeleri olan Ferudun Akın ve
İsmail Başyiğit’in de
desteğini aldı. Seçimde 9'ar
oy alan AK Parti'li Saadettin
Gökdeniz ve CHP'li Mehmet
Karataş 1 yıllığına daimi
encümen seçildi. MHP’nin
adayları olan Ahmet Akşe-
hirlioğlu ve Sabri Önder ise
7'şer oy aldı. Plan Bütçe
Komisyonu için yapılan
seçimde ise AK Parti'li
Mehmet Özen, MHP’li Fer-
udun Akın ve İsmail Başyiğit
8’er oy alarak komisyon
üyeliğine seçildi. Oylamanın
ardından MHP’li Meclis

üyeleri ile İsmail Başyiğit
arasından tartışma yaşandı.
Tartışma büyümeye
başlayınca MHP'li Belediye
Başkanı Nurullah Savaş
toplantıya ara verdi. Daha
sonra toplanan Meclis,
Bayındırlık ve İmar Komisy-
onu seçimleri için oylama
yaptı. Bu oylama sonucunda
da AK Parti'li üye Sadettin
Gökdeniz ile Ferudun Akın
ve İsmail Başyiğit yeni
komisyon üyeleri
oldu. Başkan Nurullah
Savaş ortamın gergin olması
nedeniyle gündemdeki diğer
maddeleri görüşmek üzere
toplantıyı Perşembe gününe
erteledi. Arbede esnasında
MHP'li İsmail Başyiğit'in sol
eline aldığı darbe sonrası
serçe parmağının kırıldığı
öğrenildi. Başyiğit'in olay
sonrası şikayetçi olduğu
bildirildi. İHA

Komisyon seçiminde arbede yaşandı
Manisa'nın Selendi ilçesi Belediye Meclisi, komisyon seçimlerinde arbede çıkması nedeniyle

ertelendi. Arbede sırasında bir meclis üyesinin parmağının kırıldığı öğrenildi.
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Manisalı Cengiz Ergün’den memnun

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Web TV’de yayın-
lanan Ana Haber Bülteni’ne
konuk olan Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, gündeme ilişkin açıkla-
malarda bulundu. Başkan
Ergün, bir anket şirketinin 30
büyükşehir arasında yapılan
anket çalışmasında Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nin bir-
inci olduğunu söyledi. Başkan

Ergün, “Bizim için gurur verici
bir sonuç. 30 Büyükşehir
Belediyesi arasında yapılan an-
kette yüzde 64.2 memnuniyet
oranıyla birinci olmak bizim için
büyük bir mutluluk. Bu sadece
şahıs olarak Cengiz Ergün’ün
başarısı değil. Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ve MASKİ Genel
Müdürlüğü bünyesinde çalışan
6 bin 615 personelimizle
kazanılmış başarı. Emeği

geçenlere, hizmet edenlere
Allah razı olsun diyorum.
Teşekkür ediyorum. Bu başarı
onların başarısıdır. Cengiz
Ergün’ün tek başına başarısı
değildir. Görevi aldığımız 2009
yılından bu yana her zaman bir-
inci önceliğimiz vatandaşa
hizmet oldu, projeler üretmek
oldu. Manisa Belediyesi’nde
Merkez’de yaptığımız hizmet-
leri, 2014 yılında bütün ilçeler-

imizde yapacağımızın sözlerini
vermiştik. İlk defa kurulan
Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ’nin bugün sahada bu
noktaya gelmesi mutlu ediyor.
Yaptığımız hizmetlerin
karşılığında vatandaştan bir
Allah razı olsun sözcüğü ala-
biliyorsanız bu bizim için yeterli.
Dün böyle oldu bundan sonra
da böyle olacak. Bizlere bu
makamda bu güzelliği yaşattık-
ları için vatandaşımıza verdiği
destek için de teşekkür ediyo-
rum. Allah utandırmasın” dedi.

“BİZDE PROJELERİN BİRİ
BİTER, DİĞERİ BAşLAR”
Manisa Büyükşehir Belediye-

si’nde projelerin bitmeyeceğinin
altını çizen Başkan Ergün, “Pro-
jeler bizde biter mi? Biri biter,
biri başlar. İl genelinde 17
ilçemizde yaptığımız çalış-
malarla hizmetlere devam ediy-
oruz. Alt yapıdan üst yapıya,
MABEM binalarına, gıda
bankalarımıza, gençlik merkez-
lerimize, prestij bulvarlarımız,
arıtma tesislerimiz, su depo-
larının yenilenmesi gibi bir çok
hizmet sahada devam ediyor.
Tabi ki hiç kimse sihirbaz değil.
Bir anda her şey düzelmez.

Alan büyük. Ulaşım noktasında
da en ücra noktalara ulaşan bir
otobüs filosu ve dönüşümle
sağlanan güzellikle insan-
larımızı fazlasıyla mutlu ediyor.
Bunların karşılığı da anketlerde
çıkıyor. İlk defa gelen bir birinci-
lik değil. 2015 yılında bütçe per-
formansları kriterinde Türkiye
birincisi olduk. 2016 yılında da
dört kriteri sekiz kritere çıkar-
tarak bizim birincilliğimizi ikincil-
iği attılar. 2017’nin sonuçlarını
da bu yıl göreceğiz. Büyük ihti-
malle birinciliği kaptırmayız.
2016 yılında da en fazla alt yapı
yatırımı yapan belediye seçildik.
Hep başarı, hep birincilikler var.
Biz doğru bildiğimiz yönde
hareket etmeye devam ediy-
oruz. Bu da böyle devam ede-
cek” diye konuştu.

“VATANDAş NEYİN NE
OLDUĞUNU İYİ GÖRÜYOR,

GÖZLEMLİYOR”
Yapılan işleri, hizmetleri

vatandaşların çok iyi gözlem-
lediğine vurgu yapan Başkan
Ergün, bu konularda Manisa in-
sanının çok farklı olduğunu kay-
detti. Kültür seviyesi çok yüksek
olan bir seçmene sahip olduk-
larını aktaran Başkan Ergün,

“Geçmiş yıllarda, gençliğimden
bugüne kadar Türkiye’nin genel
politikalarına Manisa’nın vermiş
olduğu değişimler, partilere
göre dönüşümler her zaman
öncü olmuştu. Manisa gerçek-
ten ulusal noktada en öncü
kriterlerde hep yerini almıştır. O
açıdan bilinçli bir seçmenimiz
var. Doğruyu gören bir seç-
menimiz var. İstediği noktada
siyasi, ama doğruyu gördüğü
zaman siyasi olmayan bir nok-
tada oylarını sandığa her
zaman yanıştan bir seçmen
olarak kendini kanıtlamıştır. Bu
da çok daha doğru
düşünebilen, çok daha iyiyi
görebilen, yanlışı doğrudan
ayırabilen, kültür seviyesi yük-
sek olan bir seçmene sahibiz.
Bu bizim için de ayrı bir güzel-
lik. Çok şükür bunun karşılığını
2009 yılında da, 2014 yılında
da bizlere verdikleri destek ve
katkıyla, sandıktan bizi bu
makamlara başkan olarak
çıkarttıkları sonucuyla da gös-
terdiler. Fazla söze hacet yok.
O açıdan ben bir kere daha
bütün Manisalı hemşerilerimize
teşekkür ediyorum” ifadelerini
kullandı. BÜYÜKşEHIR BASIN

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Manisa Büyükşehir Belediyesi Web TV’de yayınlanan Ana
Haber Bülteni’ne katılarak açıklamalarda bulundu. Başkan Ergün, Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin 30

büyükşehir arasında yapılan ankette yüzde 64.2 memnuniyet oranıyla birinci olduğunu kaydetti.

Manisa Meyve Sebze ve Umum Pazarcılar Esnaf Odası Başkanı
Halim şener, “Eski Garaj Yeni Proje” projesinin başlayabilmesi için

pazar yerinin taşınmasıyla ilgili olarak açıklamalarda bulundu.

Manisa TSO’ya Web Tv projesi

MANISA Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanlığı için
adaylığını açıklayan MAGİDER
Başkanı Ayberk Aloğlu, adaylık
çalışmalarında ortaya koyduğu
projelerle dikkat çekiyor. Son
olarak "MTSO Web Tv" adı al-
tında hazırladıkları projeyi tanı-
tan Aloğlu, "Bugüne kadar hep
birlikte yönetmekten söz ettik.
Açık ve şeffaf, göründüğümüz
gibi, cam gibi, yaptıklarımızı ve
yapacaklarımızı sizlerle birlikte
paylaşarak. Yeni bir projemiz
daha var. “MTSO Web Tv” Bu
projemiz ile MTSO bünyesinde
yapılan tüm çalışmaları web tv

üzerinden açık bir şekilde si-
zlerle paylaşacağız. Meclis
toplantıları sizlere açık olacak.
TSO üyesi tüm işletmeler
başarı hikayelerini paylaşacak.
Sanayicimizin, ticaret erbabı
olan tüm kesimlerin sorunlarını
buradan sizlerle paylaşacağız.
İhtiyaç olan ve talep edilen tüm
konularda eğitim programları
düzenleyeceğiz konusunda uz-
manları buradan sizlerle buluş-
turarak bilgilendirmelerde
bulunacağız. MTSO'yu, Man-
isa'yı yine sizlerle marka olarak
daha yükseğe taşıma gayreti
içerisinde olacağız. Şeffaflık,

yönetişim ilkelerimizden asla
taviz vermeden" dedi.
İPEK şEN

Halim Şener’den Pazar
yeri açıklaması

MANISA Büyükşehir
Belediyesi tarafından "Eski
Garaj Yeni Proje"nin inşasına
başlanması için taşınması
gereken Perşembe Pazarının
yeni yeri hakkında Manisa
Meyve Sebze ve Umum
Pazarcılar Esnaf Odası
Başkanı Halim Şener açıkla-

malarda bulundu. Şener yap-
tığı açıklamada şu ifadelere
yer verdi: "Bildiğiniz üzere;
Manisa Büyükşehir Belediye-
si’nin “Eski Garaj Yeni Proje”
adlı projesinin başlayabilmesi
için alanda kurulan pazar
yerimiz UKOME kararına
göre geçici olarak Peker Ma-
hallesinde hizmet verecektir.
Biz siyasi söylemlerin dışında
kalmak isteriz. Bizim için
öncelikli olan esnaf ve
sanatkardır. Bu durumu bizim
oluşturduğumuz şeklinde
olumsuz bir algı oluşturul-
duğunu görmekteyiz. Halbuki
söz konusu yerler, Manisa
Büyükşehir Belediyemiz ile
Şehzadeler Belediyemizin
uzlaşmaları ve birlikte karar
vermeleri ile tespit edilmiştir.
Bu çalışma ve desteklerinden
dolayı her iki başkanımıza da
teşekkür ediyor, geçici olarak

bölge halkına vereceğimiz ra-
hatsızlıktan dolayı hoşgörü-
lerini rica ediyoruz. Amacımız
hem halkımızı hem de es-
nafımızı mağdur etmeden en
iyi hizmeti sunmaktır. Şehrim-
izin acil olarak modern, ka-
palı pazar yerlerine ihtiyacı
vardır. Zaten önümüzdeki
günlerde, Manisa Büyükşehir
Belediyemiz Şehzadeler ve
Yunusemre Belediyelerimizin
yapacağı modern pazar yer-
lerinin projeleri hazırlandı ve
temelleri de atılıyor. Biz
inanıyoruz ki belediyelerimiz
çalışmalarını en kısa sürede
tamamlayacak ve
önümüzdeki dönem
içerisinde açılacak modern
pazar yerleri ile hem pazarcı
esnafımız rahatlayacak hem
de vatandaşımız huzurlu bir
şekilde alışverişini yapacak-
tır" İPEK şEN

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkan adayı ve Manisa Girişimciler
Derneği (MAGİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Ayberk Aloğlu, oda başkanlığına

seçilmesi halinde hayata geçirecekleri "MTSO Web Tv" projesiyle oda
bünyesinde yapacakları tüm faaliyetleri paylaşacaklarını söyledi.

Başbuğ, huzur içinde yatsın

MANISA Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ Yönetim
Kurulu Başkanı Cengiz Ergün,
MASKİ Genel Müdürlüğü Hizmet
Binası önünde Başbuğ Alparslan
Türkeş’in vefatının 21. yıldönümü

münasebetiyle düzenlenen
lokma hayrına katıldı. Programa;
Başkan Ergün ile birlikte MASKİ
Genel Müdürü Yaşar Coşkun,
Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Yılmaz
Gençoğlu, MASKİ Genel Müdür
Yardımcıları Mahmut Bilgen,
Şehnaz Başaran ve Burak Aslay,
daire başkanları, MHP Şe-
hzadeler İlçe Başkanı Şener
Özten, MHP Yunusemre İlçe
Başkanı Buğra Çelikkanat, Şe-
hzadeler Belediyesi Meclis Üyesi
Ahmet Aker, MHP teşkilat üyeleri,
MASKİ personeli ve çok sayıda
vatandaş katıldı.

ALLAH YAPILAN HAYRI
KABUL ETSİN

Başbuğ Alparslan Türkeş’in ve-
fatının 21. yıldönümü münase-
betiyle düzenlenen lokma
hayrında vatandaşlara lokma
ikram eden Başkan Ergün yaptığı
açıklamada, “ Allah yapılan hayrı
kabul etsin. Değerli büyüğümüz,
başbuğumuz huzur içinde yatsın.
Bu ülkeye vermiş olduğu katkılar,
Türkiye’nin birliği ve beraberliği
için yapmış olduğu mücadele un-
utulmaz. Allah huzur içinde
yatırsın. Günahlarını ve taksir-
atını affetsin” dedi. 

BÜYÜKşEHIR BASIN

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Başbuğ Alparslan Türkeş’in
vefatının 21. yıldönümü münasebetiyle düzenlenen lokma hayrına katıldı.

Büyükşehir vatandaşın yanında

MANISA Büyükşehir Belediyesinin ‘Sosyal
Doku Projesi’ kapsamında Büyükşehir
Belediyesi ekipleri, Manisalı vatandaşların en iyi
hizmeti almaları hususunda çalışmalarını
sürdürüyor. Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Dairesi
Başkanı Erdinç Karaköse ile Sosyal Doku So-
rumlusu Kemal İskifoğlu Sosyal Doku ekipleriyle
birlikte ev ev gezerek vatandaşların sorunlarını

dinledi. Saruhanlı’ya bağlı Paşaköy Mahalle-
si’nde mahalle muhtarıyla buluşan Basın Yayın
ve Halkla İlişkiler Dairesi Başkanı Erdinç
Karaköse, “Mahallenizdeki ihtiyaçlarınızı bizler,
ekiplerimiz elektronik sistemde kayıt altına alıy-
oruz. Her ne ihtiyacınız varsa biz bu isteklerinizi
yerine getirmek amaçlı buraya gelmiş bulunmak-
tayız. Bizlerden beklentilerinizi, köyünüzde ol-
ması gereken durumları bizlere iletirseniz, bizler
de bu isteklerinizi yerine getirmek için çalışa-
cağız” dedi. Paşaköy vatandaşlar ve mahalle
muhtarı, Büyükşehir Belediyesinin yapmış
olduğu çalışmalardan memnuniyet duyduklarını
ve bundan sonraki zamanlarda daha iyi hizmet-
lerin gerçekleştirileceğinden emin olduklarını dile
getirdiler. BÜYÜKşEHIR BASIN

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün tarafından hayata
geçirilen ‘Sosyal Doku Projesi’ kapsamında, Büyükşehir Belediyesine

bağlı ekipler, kapı kapı vatandaşı ziyaret ediyor, sorunlarını ve beklenti-
lerini dinliyor. Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi ekipleri, Saruhanlı

ilçesine bağlı Paşaköy Mahallesi’nde vatandaşla buluştu.
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KEMİKLERİ HALA SIZLIYOR

MANISA’NIN Soma ilçesinde
13 Mayıs 2014 tarihinde mey-
dana gelen ve 301 kişinin hay-
atını kaybettiği maden
faciasının mahkeme sürecini
değerlendiren Manisa Baro
Başkanı Ali Arslan, 5’i tutuklu
51 sanık için artık madenci
yakınlarının bir karar ver-
ilmesini istediklerini söyledi.

FACİADA FETÖ 
İDDİASI

2017’nin Şubat ayında Soma
Davasının karar aşamasında
olduğunu belirten Arslan, “ Her
nasılsa o dönemde sanık Soma
Kömür İşletmeleri A.Ş. Yönetim
Kurulu Başkanı Can
Gürkan, tarafından Manisa
Anayasal Suçlarla ilgili
Cumhuriyet Savcılığına bir
şikâyet dilekçesi verildi. Denildi
ki dilekçe de  “Bu madendeki
patlamanın sebebi FETÖ’dür.
Bu bir FETÖ sabotajıdır.  Bunla
ilgili deliller var.”  Sanığın

Akhisar Ağır Ceza
Mahkemesinde yapmış olduğu
konuşma bu.  Mahkemeden de
bu soruşturmanın sonucunun
beklenmesini talep ettiler.
Mahkeme Manisa Cumhuriyet
Savcılığından bu evrakları
istedi.  Mahkeme bunu bekle-
meme kararı aldı ve sanık ve
vekillilerinin de artık savcıdan
mütalaasını istedi. Sanık ve
vekillerinden de mütalaadan
sonra savunmalarını isteye-
cekti. Savcı 2 duruşma mütalaa
vermedi” dedi.

“MAHKEMENİN
DEĞİşMESİ YIKIM OLDU”
2017 yılında Hakimler ve

Savcılar Kurulu (HSK)’nun
Haziran kararnamesi ile
mahkeme heyetinin tümüyle
değiştiğini ve onun öncesinde
de birkaç defa mahkemenin
savcısının değiştiğini ileri süren
Arslan, “ Artık bitme sürecine
gelmiş bir davada mahkeme
heyetinin değiştirilmesi gerçek-
ten faciada çocuklarını kaybe-
den anne babalar, kardeşler,
eşler ve çocuklar için bir yıkım
oldu. Çünkü artık mağdur ailel-
erde bu mahkeme heyeti
tarafından bir kararın ver-
ilmesini istiyordu, talepleri
buydu. Ama mahkeme
heyetinin değişmesiyle birlikte
bir güvensizlik ortamı doğdu.
Sonuçta bu heyet neden
değişti? Dava bitme aşamasın-
daydı,  acaba birilerinin burada
müdahalesi mi var?  Birileri
yargı sürecini mi etkiliyor?
Şeklindeki bu şüpheler, ailel-
erde oluştuğu gibi biz avukat-
larda da oluştu.  Çünkü
mahkeme heyeti 2 duruşmada
davayı bitirmek istiyor.  Savcı
mütalaa vermediği için bitmiyor.

Ve uzayan süreçte de heyet
komple değişiyor” ifadelerini
kullandı. 

“MAHKEME HEYETİNİN
DEĞİşMESİ DAVAYI UZATTI”

Arslan, dava heyetinin
değişmesinin dava sürecini
uzattığına dikkati çekerek, “O
heyetin dosyayı okuması,
tekrar incelemesi gerekiyor.
Çünkü o dosya içerisinde bin-
lerce evrak, yüzlerce saatlik
görüntü var.  Maden içerisinde
yapılan kesifin görüntüleri,
bilirkişilerin raporları var. Tüm
bu evrakların okunması uzun
bir süreç alıyor. Bu süreç
içerisinde mahkeme heyetinin
yoğun bir çalışma geçirdiğini
gördük.  Ve artık bu mahkeme
heyeti tarafından 2 duruşma
yapıldı.  Bu duruşmada da
mahkeme heyeti önceki duruş-
mada Manisa Cumhuriyet
savcılığından FETÖ’yle olduğu
iddia edilen soruşturmanın
evraklarını istedi.  7 çuvaldan
oluşan evraklar Akhisar Ağır
Ceza Mahkemesine geldi.
Akhisar Ağır Ceza Mahkemesi
bu evrakları inceledi ve tekrar-
dan Manisa’ya gönderdi.
Akhisar Ağır Ceza Mahkemesi
yaptığı inceleme sonucunda da
Manisa’daki soruşturmanın
sonucunu beklememe kararı
aldı ve devamında da savcıdan
mütalaasını istedi.  Savcı da
mütalaasını verdi. Bu müta-
laasında savcının dava
açılırken vermiş olduğu müta-
laasıyla bu son mütalaası
arasında farklılıklar var.  Bu-
rada 35 sanığın beraatını talep
etti.  Bunlar genelde mühendis
durumunda olan sanıklardı.
Bunların beratını talep etti.
Daha önce olası kasıtla ölüme

sebebiyet vermekten açılmış
olan davayı da bilinçli taksire
çevirdi.   Bunlar arasında tabi
yasal verilecek cezalar an-
lamında büyük farklılıklar var.
Yani ‘Olası Kasıtlı Adam
Öldürmekle’, ‘Bilinçli Taksirle
Ölüme Sebebiyet Vermek’
arasında cezai anlamda büyük
farklılıklar var.  Bu anlamda id-
dianamede değişiklikler
yapılmış oldu.  Mahkemenin
vereceği karar savcının istediği
gibi karar verecek anlamında
değil.  Savcının mütalaasından
çok farklı kararda verebilir.  Bu
mahkeme heyetine bağlı.   Ama
talep edildiği gibi bir ceza ver-
ilmesi söz konusu olduğunda o
zaman sanıkların en ağır ala-
cağı ceza 18 yıl civarında ola-
cak.   Bu şekilde dava
sonuçlanmış olacak.  Bunu da
Bilinçli taksirle ölüme sebebiyet
vermekten 8 sanık hakkında
istedi.   Diğer 35 sanıkla ilgili
beraat ve diğerlerini de taksirle
ölüme sebebiyet vermekten
dolayı haklarında cezalandırma
verilmesini talep etti.
Önümüzdeki duruşmada da
artık mahkeme savcının bu mü-
talaasına karşılık sanık ve
sanık vekillerine son savun-
malarını yapmak üzere süre
verdi.   Önümüzdeki duruş-
mada sanık ve sanık vekilleri
19 Haziran’da son savun-
malarını yapacaklar.  Ve ondan
sonra mahkeme heyeti bir
karar verecek.   Önümüzdeki
davada duruşmanın sonuçlan-
masını bekliyoruz” dedi.

“YARALARI HALA
KANIYOR”

Maden faciasının üzerinden 4
yılın geçtiğini belirten Arslan, “
13 Mayıs 2018 tarihine

gelindiğinde 4 yılı doldurup
5’inci yıla gireceğiz.  Ailelerin
acısı tap taze duruyor. Bu
ailelerin yarası hala kanamaya
devam ediyor.  Burada bir karar
çıkacak.  Çıkan karar aileleri
belki tatmin edecek belki de et-
meyecek. Zaten tatmin etmesi
mümkün değil, ama hiç değilse
acıları belki bir nebze hafi-
flemesine neden olacak ya da
acılarının daha da artmasına
neden olacak.  Yani vicdan-
larda yine gerekli cezalar ver-
ilmedi, yine yapanın yanına kar
kaldı şeklinde yorumlara neden
olacak verilecek olan karar.  O
anlamda verilecek olan kararı
biz de merakla bekliyoruz” diye
konuştu.

“YARGIYA GÜVENMEK 
İSTİYORUZ”

Gideceğimiz tek kapı yargı
yargıya yine de güvenmek istiy-
oruz ifadelerini kullanan Arslan,
“ İnşallah güvenimiz boşa çık-
maz.  Gerçekten bu işin sorum-
luları layık oldukları cezalarla
cezalandırırlar.  Çünkü orada
şunu görüyoruz. Madende bir
yangın olmuştur. Yangın sonu-
cunda bir çökme meydana
gelmiştir.   Ama ölen 301 işçi
yangın nedeniyle ölmemiştir.
Yanarak ya da çöken yerin al-
tında değil, 301 işçimiz ze-
hirlenerek ölmüşlerdir.  Buda
şunu gösteriyor, maden de bir
haberleşme sisteminin olma-
ması ya da haberleşme sistem-
inin yangına dayanıklı
olmaması madenin yeryüzüyle
temas kurmasını engellemiş bu
durumda facianın daha da
büyümesine neden olmuştur”
dedi.

“HAVANIN 
ÇEVRİLECEĞİNİ 

BİLMİYORLARDI”
Arslan, “Yeryüzüyle teması

kurmuş olsanız yukarıdan
aşağıdaki insanları yön-
lendirme olanağınız olacak.
Madencilere o tarafa ya da bu
tarafa gidin diyebileceksiniz.
Bakın biz havayı ters çeviriy-
oruz.  Çünkü madende kalan
işçiler, havanın ters çevrildiğini
bilmedikleri için ve çevrileceğini
de bilemedikleri öyle de bir
haber verilemediği için onlar
temiz hava verilen yere doğru
giderken birden bire kirli hava
gelmeye başlıyor. Bunlar hep
orada yaşanan şeyler. Tabi ze-
hirli gaz ölçüm aletlerinin,
maskelerin düzgün çalışma-
ması,  işçilerin gerekli eğitim-
den geçirilmemesi bunlar hep
bilerek, öngörülen şeyler.  Bu
anlamda bunun yapılmasını
sağlamayan idareciler
hakkında da gerekli idari işlem-
lerin uygulanması gerekiyor”
şeklinde konuştu. 

“O GÜN DÜNYAYA GELEN
ÇOCUKLAR 4 YAşINDA”

Akhisar’da görülen davanın
duruşmalarına katıldığını ve
şehit yakınlarının artık adalet
istediğinin altını çizen Arslan, “
İnsanlar artık bir an önce
kararın verilmesini istiyorlar.
Çünkü 4 yıl az bir zaman değil.
O gün dünya ya gelen çocuklar
bugün 4 yaşındalar.  Zaman
hızlı bir şekilde akıp gidiyor.
Aileler,  diyor ki şehit olan
çocuklarımız da eşlerimizde,
anne-babalarımızda,  yattıkları
yerde rahat uyumuyorlar.  Ruh-
ları hala dinlenmedi. Bu an-
lamda bir an önce cezanın
verilmesini, sorumluların ceza-
landırılmasını istiyorlar” dedi.
LEYLA DOĞAN

Manisa’nın Soma ilçesinde 301 kişinin hayatını kaybettiği maden faciasının mahkeme sürecini 
değerlendiren Baro Başkanı Ali Arslan, ailelerin yaralarının hala kanadığına dikkati çekerek, 

“Gideceğimiz tek kapı yargı. Yargıya yine de güvenmek istiyoruz. İnşallah güvenimiz boşa çıkmaz” dedi.

Ortaokula üniversite ayarı

MANISA’NIN
Yunusemre ilçesinde bulu-
nan Atatürk Ortaokulu
tarafından velilerin
katkılarıyla hayata geçirilen
‘Akıllı Turnike Geçiş Sis-
temi' Manisa’da ilk defa
yapılarak örnek oldu. 

70 BİN TL’Yİ VELİLER
KARşILADI

Konu kapsamında açık-
lama yapan Manisa Atatürk
Ortaokul Müdürü Serdar
Dinçer,  ‘Akıllı Turnike
Geçiş Sisteminin’ Man-

isa’da ilk defa bir okulda
uygulanmaya başlandığını
belirtti. Yaklaşık 70 bin TL’-
lik maliyeti bulunan Turnike
sisteminin tüm mas-
raflarının veliler tarafından
karşılandığına dikkati
çeken Dinçer, “ Uygulama
2017- 2018 eğitim-öğretim
döneminde faaliyete geçe-
cek. Umarım faydalı olur.
Diğer illerdeki okullardan
elde ettiğimiz bilgilere göre,
faydalı olduğu söylendi.  İn-
şallah bizim burada da

örnek olur ve Manisa’daki
tüm okullarımız bu sistemi
uygular.  Nasip olursa
bugün (Perşembe)  başlay-
acak.  Karttan önce öğren-
cilerin sisteme alışmaları
için bir hafta on gün kadar
kartsız geçiz sağlayacağız.
Daha sonra öğrencilerim-
ize kartları dağıtıp kartlı
geçişe başlayacağız”
dedi.^

“HER TARAFIMIZ
CADDE”

Uygulamayı başlat-
malarının sebebinin okulun
çarşı merkezinde yer al-
masından kaynaklandığını
vurgulayan Dinçer, “  Tam
gün eğitim yapıyoruz.  Öğle
aralarında bir saatlik bir
molamız var.  Her tarafımız
cadde. Araç trafiği yoğun.
Öğrencilerimizin dışarı kon-
trolsüz çıkışlarını engelle-

mek,  sabah öğrenci okula
geldiğinde eğer zamanında
gelmezse veliye anında
mesaj gidecek.  Öğrenci
giriş yaptı yapmadı şek-
linde veya normalde velinin
belirlediği saatten önce ya
da sonra çıkış yaptığında
yine veliye bilgilendirme
mesajı gidecek” diye
konuştu. LEYLA DOĞAN

Vali’den Saadet Partisine ziyaret
Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer, Saadet Partisi Manisa İl Başkanı Metin 

Bulduk ve yeni yönetimine iade-i ziyarette bulundu.

VALI Mustafa Hakan Güvençer, 17 Mart 2018
tarihinde gerçekleştirilen kongre sonrasında

oluşan yeni yönetim ile birlikte kendisini ziyaret
eden Saadet Partisi Manisa İl Başkanı Metin Bul-
duk ve yeni yönetimine iade-i ziyaret gerçek-
leştirdi.Saadet Partisi Manisa İl Başkanı Metin
Buldu, Vali Güvençer’i ağırlamaktan memnuniyet
duyduklarını dile getirirken Vali Güvençer ise
Buldu ve ekibine teşekkür ederek, çalışmalarında
başarılar diledi. LEYLA DOĞAN

CHP’yi kan tuttu
CHP Manisa İl Başkanlığı tarafından düzenlenen kan bağış 

kampanyasına sadece partililerden 3 kişi katıldı. Katılım sağlayan
partililerden ise sadece 1 kişi ban bağışlayabildi. 

CUMHURIYET Halk Partisi (CHP)
Manisa İl Başkanlığı, Kızılay’a destek
olmak amacıyla kan bağışı kampa-
nyası düzenledi. Şehzadeler ilçesinde
bulunan Ulupark’ın yanındaki Dilaver
Vardarer Kan Alma Birimi’ne CHP
Manisa İl Başkanı Semih Balaban’ın
bir ilçedeki programda olması ne-
deniyle CHP İl Başkan Yardımcıların-
dan Hatice Gözlet ve Şaban Yılmaz ile
CHP İl Sekreteri Muzaffer Uyar’ın
katılması CHP’lilerin kampanyaya ne
kadar ilgi gösterdiklerini ortaya koydu.
Kan bağışına katılan 3 kişiden biri yaşı
nedeniyle, biri de olduğu ameliyat ne-
deniyle kan bağışında bulunamadı.
Sadece İl Başkan Yardımcısı Hatice
Gözlet kan bağışında bulunması
dikkatlerden kaçmadı. 

“TÜRKİYE’DE İNSANLARIN KANA
İHTİYACI VAR”

Konuyla ilgili gazetecilere açıkla-
mada bulunan CHP İl Sekreteri Muzaf-
fer Uyar, sağlığı yerinde olan her
insanın 3 ayda bir kan bağışında bu-
lunması gerektiğini kaydederek, “Yıl-
larca hep kan vermişimdir. O
bakımdan acil durumlarda Türkiye’de
insanların kana ihtiyacı var. Bunun için
herkesin kan vermesi gerekiyor. Kan
verdiğimiz zamanda insanların hayat
damarları her geçen gün daha da
güçleşir. Nasıl bir ağacı budama yap-
tığımız zaman ağaca filiz veriyorsa
onun için kan verildiği zaman insan
vücudundaki kan hücreleri de ye-
nilenir. Herkesi kan vermeye çağırıy-
oruz” dedi. LEYLA DOĞAN

Manisa’da ilk defa
Atatürk Ortaokulu
tarafından öğrenci

velililerinin katkılarıyla
hayata geçirilen
‘ Akıllı Turnike

Geçiş Sistemi' velilere
inanılmaz kolaylık
sağlayacak. Söz

konusu uygulama
sayesinde vatandaşlar

çocuklarının okula gidip
gitmediğinden anında

haberdar olacak.
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AK Parti İl Başkanı Berk
Mersinli’nin Ali Rıza Çevik
İlkokulu projesiyle ilgili açıkla-
maları, akıllarda soru işaretler-
ine neden oldu. Katıldığı bir
televizyon programında Ali
Rıza Çevik İlkokulu projesiyle
ilgili soruya yanıt veren AK
Parti İl Başkanı Berk Mersinli,
projenin detayları hakkında
bilgi verirken, ilk olarak Manisa
Büyükşehir Belediyesinin adını

kullanmaktan imtina etti. Pro-
jeyle ilgili Ömer Faruk Çelik’in
girişimlerinin olduğunu, Şe-
hzadeler Kaymakamı İsmail
Çorumluoğlu ve Milli Eğitim
Bakanlığının adını kullanan
Mersinli, Manisa Büyükşehir
Belediyesinin adına sıra
geldiğinde ise siyasi manevra
yaptı. Programın ilerleyen
bölümlerinde ise Mersinli, pro-
jeyi yapacak kurumları sa-
yarken ilk olarak Milli Eğitim
Bakanlığı, ardından Şe-
hzadeler Belediyesi ve son
olarak da Manisa Büyükşehir
Belediyesi isimlerini kullanması
şaşkınlıkla karşılandı.

MERSİNLİ’NİN 
AÇIKLAMALARINI

ÇÜRÜTEN BELGE
Mersinli’nin proje ile ilgili

açıklamalarında konuya ait
eksik bilgi sahibi olduğu, Milli
Eğitim Bakanlığı ile Manisa
Büyükşehir Belediyesi arasın-
daki belgelerle de bir kez daha
kanıtlandı. Manisa Büyükşehir
Belediyesi ile Milli Eğitim
Bakanlığı arasında 2015 yılın-
dan başlayıp, 2018 yılı Mart
ayına kadar devam eden
yazışma zinciri Mersinli’nin

açıklamalarını yalanlar nitelik-
teydi. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, projeyi 2014 yılında ka-
muoyuna duyurmuş, bunun
ardından prosedür süreci
başlatılmıştı.

PROJE İLE İLGİLİ
GERÇEKLER

1 Aralık 2014’te Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, dönemin Valisi Erdoğan
Bektaş’a projeyi sunmuştur. 

Murat Baybatur, Büyükşe-
hir’in projesini 23 Ekim

2017’de yeni bir projeymiş gibi
Giritligil Otel’de düzenlediği
basın toplantısında duyurmuş-
tur.

Milli Eğitim Bakanlığından
02.03.2016 tarihinde gelen ret
yazısı 

Yine MEB’den gelen
23.03.2018 tarihli uygunluk
yazısı

Bakanlık 28.03.2018 tari-
hinde de proje talep yazısını
Büyükşehir Belediyesine gön-
dermiştir. 

ALI BOZKURT

BERK MERSİNLİ ŞAŞIRTTI
Ali Rıza Çevik İlkokulu projesini siyasi şova dönüştürenlere bir yenisi daha eklendi. Konu ile ilgili önceki gün

katıldığı bir televizyon programında yaptığı açıklamalar ile akıllarda soru işaretlerine neden olan AK Parti Manisa İl
Başkanı Berk Mersinli, projeyi kimin yapacağı konusunda eksik bilgiler paylaşması kamuoyunu şaşırttı.

Harçlıklarıyla
kitap alıyorlar

Halil Yurtseven İlkokulu tarafından ‘Çalışkan Çocuklar
Okuyor Projesi’ kapsamında ‘Kumbaralar Açılıyor Kitaplar

Okunuyor’ isimli sosyal proje hayata geçirildi. Projeyle,
öğrenciler kumbaralarında biriktirdikleri harçlıklarıyla okulda
açılan kitap fuarına giderek istedikleri kitapları alabiliyorlar. 
MANISA’NIN

Yunusemre
ilçesinde bulunan
Halil Yurtseven
İlkokulu, gerçek-
leştirdiği projelerle öğrencilerin
akademik başarılarına katkı
sağladığı gibi sosyal yönden
gelişmelerine de destek oluyor.
‘Çalışkan Çocuklar Okuyor Projesi’
kapsamında ‘Kumbaralar Açılıyor Ki-
taplar Okunuyor’ isimli sosyal proje
hayata geçti. Sezer Kitapevi’nin katkı
verdiği projede öğrenciler harçlık-
larıyla kumbaralarında biriktirdikleri
paralarla okulda açılan kitap fuarına
gelerek kitap alışverişi yapıyor.
Böylece çocuklar harçlıklarıyla aldık-
ları kitapları okuma şansı buluyor.
Projeden bahseden Halil Yurtseven
İlkokulu Müdürü Ayşen Oğuz,  kum-
baraların 2 hafta önceden çocuklara
dağıtıldığını ifade ederek, “Çocuk-
ların okuma sevgisini geliştirmek için

uyguladığımız bir
proje.
Kütüphaneler Haf-
tası’nda başlıy-
oruz.

Kumbaralarını dağıtıyoruz. Çocuklar
paralarını biriktiriyorlar. Döndük-
lerinde de küçük mini bir kitap fuarı
hazırlanıyor. Hazırlanan bu fuarda
kumbaralarından paralarını çıkararak
kitaplarını alıyorlar. Kendi harçlık-
larıyla kendi kitaplarını kendileri
seçiyorlar” diye konuştu.Kitap oku-
mayı çok sevdiğini söyleyen öğrencil-
erden Egem Çalışkan, “Evde bir sürü
kitabım var. Devamlı okuyorum.
Öğretmenimiz bize kumbara ver-
mişti. Onun içinde para biriktirdik.
Sonra da buradan kitap alıyoruz”
dedi. Eysen Taylan Çakar, öğretmen-
lerin verdiği kumbaralarla iki haftada
para toplayıp kitaplar aldıklarını
kaydederek, harçlığıyla 3 kitap
aldığını belirtti. LEYLA DOĞAN

Öğrenciler hem eğlendi
hem öğrendi

Kültürel ve sosyal etkinlikler düzenleyerek
çocukların eğlenerek öğrenmesini sağlayan Man-

isa Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu bu
kapsamda Saruhanlı Hacırahmanlı Atatürk İlkoku-
lu’nda Hacivat ve Karagöz adlı oyunu sahneledi.
İki samimi dost olan Hacivat ve Karagöz’ün bil-

giyi, sevgiyi, arkadaşlığı aktardığı oyun çocukları
hem eğlendirdi, hem de bilgilendirdi.

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Nisan ayı kültür
ve sanat etkinlikleri kap-
samında, Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatrosu
tarafından Saruhanlı
Hacırahmanlı Atatürk
İlkokulu’nda Hacivat ve
Karagöz adlı oyununu
sahnelendi. Türk tiyatrosu-
nun geleneksel gölge oyu-

nunu sahneye yansıtan
Hacivat ve Karagöz’de
çocuklar keyifle zaman
geçirdi. İki samimi dost
olan Hacivat ve
Karagöz’ün bilgiyi, sevgiyi
arkadaşlığı anlattığı oyun
çocukları eğlendirirken
öğretti. 

BÜYÜKŞEHIR BASIN

Çerçi, teşkilatlarla buluştu

YUNUSEMRE Belediye
Başkanı Dr. Mehmet
Çerçi, AK Parti
Yunusemre ve Şe-
hzadeler ilçe teşkilatı
üyelerini Yunuspark’ta
düzenlenen programda
ağırladı. Programa AK
Parti Yunusemre İlçe
Teşkilatı Başkanı Fatih

Katıöz, AK Parti Şe-
hzadeler İlçe Başkanı
Ahmet Tonguç,
Yunusemre Belediye
Meclis Üyeleri Arif Alkan,
Veli Doğdu ve teşkilat
yönetimi katıldı. Pro-
gramda konuşan AK Parti
Yunusemre İlçe Başkanı
Fatih Katıöz, programı

düzenleyerek teşkilatları
bir araya getiren
Yunusemre Belediye
Başkanı Dr. Mehmet
Çerçi’ye teşekkür etti.
Katıöz yaptığı konuş-
mada, “Bizi buluşturan
belediye başkanımıza
teşekkür ediyorum. Bizler
bir olarak çalışmalıyız.

Amacımız aynı İnşallah.
Birlik olduğumuzda aşa-
mayacağımız problem
yok” dedi. AK Parti Şe-
hzadeler İlçe Başkanı
Ahmet Tonguç ise yaptık-
ları hizmetlerden dolayı
Başkan Çerçi’ye teşekkür
etti. Tonguç, “Bizler aynı
amaç uğruna çalışan
kardeşleriz. El ele ver-
erek aşamayacağımız
engel yok. İnşallah bu
toplantıları belirli aralık-
larda yaparak
belediyelerimizin çalış-
maları ile ilgili daha fazla
bilgi sahibi olup

halkımıza aktarabile-
ceğiz” diye konuştu.

“YUNUSEMRENİN
GELECEĞİNİ

HAZIRLIYORUZ”
Teşkilatlarla buluşmaya

çok önem verdiğini be-
lirten Yunusemre
Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi,
amaçlarının şehrin gele-
ceğini hazırlamak
olduğunu belirtti. Başkan
Çerçi konuşmasında,
“Yunusemre Belediyesi
olarak göreve geldiğimiz-
den bu yana amacımız

şehrimizin geleceğini
hazırlamak. İlçemizde
başlattığımız Kentsel
Dönüşüm projelerimiz,
Akgedik Yunuskent,
Gürle OSB Kent toplu
konut projeleriyle
halkımızın güvenli ve
modern konutlarda yaşa-
masını istiyoruz. Bunun
yanında insanımıza
dokunan projelere de
önem veriyoruz.
Yunusemre ilçesinin
geleceğini hazırlamak,
Manisa’nın sorunlarına
çözüm üretebilmek için

gece gündüz demeden
var gücümüzle çalışıy-
oruz” ifadelerini kullandı.
YUNUSEMRE BASIN

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, AK Parti Yunusemre ve
Şehzadeler ilçe teşkilatları ile bir araya geldi. 4 yıllık çalışmalarını par-

tililere anlatan Başkan Çerçi, “Yunusemre Belediyesi olarak Manisa’nın
batıya açılan penceresi olan ilçemizi geleceğe hazırlıyoruz” diye konuştu.

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Kaynak Geliştirme
ve İştirakler Dairesi Başkanı
Halis Satılmış, görev yetki ve
sorumluluk alanındaki hal-
lerin 2017 yılı içerisindeki
genel durumları ve faaliyet-
lerini değerlendirmek üzere
bir toplantı gerçekleştirdi.
Büyükşehir Belediyesi Ek
Hizmet Binası’nda gerçek-
leşen toplantıya Satılmış’ın
yanı sıra Haller Şube Müdürü
Ferda Türker, tüm hallerin

şube şeflikleri ve merkez hal
personelleri katıldı. Toplantıda
2017 yılı genel değer-
lendirmesi, Manisa ili ve
ilçelerindeki haller pazaryer-
leri ve sebze meyve ticareti ile
ilgili problemler, hal denetim-
leri ve hallerin genel durum-
ları görüşüldü. Daire Başkanı
Halis Satılmış, hallerin hizmet
standartlarının en üst se-
viyede tutulması için çalış-
malarını sürdüreceklerini
söyledi. BÜYÜKŞEHIR BASIN

1 Aralık 2014

Standartlar üst 
seviyede tutulacak

MANİSA Büyükşehir Belediyesi Kaynak Geliştirme ve İştirakler
Dairesi Başkanlığı Haller Şube Müdürlüğü, 2017 yılı faaliyetleri ve

hallerin genel durumları hakkında bir değerlendirme toplantısı
yaptı. Daire Başkanı Halis Satılmış, hallerin hizmet standartlarının

en üst seviyede tutulması için çalışmaların süreceğini söyledi.

29 Ocak 2015
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Ağız kokusu şeker ve karaciğer
hastalığı belirtisi olabilir

AğIZ kokusu, çoğu kez
farkına zor varılan ve in-
sanı zor durumda bırakan
bir sorun haline gelirken,
uzmanlardan önemli bir
uyarı geldi. Medical Park
İzmir Hastanesi Gastroen-
teroloji Uzmanı Prof. Dr.
Vedat Göral, ağız kokusu
olanların tetkik yaptır-
maları gerektiğini söyledi.
Göral, "Ağız kokusu çok
sık görülen ve çok kişiyi
rahatsız eden, çoğu
zaman nedeni anlaşıla-
mayan, hoşa gitmeyen bir
koku şeklindeki bir sağlık

problemidir. Ağız kokusu
ara sıra ya da bazen kro-
nik olabilir. Ağız kokusu,
sosyal, psikolojik ve
hastalık açısından bazı
olumsuz durumlara neden
olur. Yenilen bazı gıdalar,
sigara içmek, kötü diş hi-
jyeni, ağız kuruluğu, bazı
ilaçları ve enfeksiyonlar
ağız kokusuna neden ola-
bilmektedir" diye konuştu.

Ağız kokusunun bazı
önemli sağlık önemli soru-
nunun habercisi ola-
bildiğini kaydeden Prof. Dr.
Göral, "Sinüzit, karaciğer

enfeksiyonu, zatürre,
bronşit, bronşiolit, badem-
cik enfeksiyonları, şeker
hastalığı (diabet) ve reflü
ağız kokusuna neden ola-
bilir. Ağız kokusu olan bir
kişi, öncelikle, ağız ve diş
hastalıkları ile kulak burun
boğaz bölümüne gitmeli,
gerekirse nefesi de kokuy-
orsa, göğüs hastalıkları
bölümüne gidip muayene
olmalıdır. Bundan sonra
yapılacak iş, endoskopi ve
ultrasonografi yapılarak iç
organlar tetkik edilir.
Gerekirse, bazı kan tetkik-

leri ve nefes ölçümleri de
yapılarak, ağız kokusuna
neden olan durumlar
araştırılmalıdır" şeklinde
konuştu.

TEDAVI NASIL 
OLMALI?

"Öncelikle ağız
kokusuna neden olan
durum mutlaka araştırıl-
malı ve tedavisi ona göre
yapılmalıdır" diyen Prof.
Dr. Vedat Göral şunları
söyledi:

Ağız hijyenine mutlaka
dikkat edilmeli, dişlerin
düzenli bakımı ve düzenli

fırçalama yapılmalıdır. Bol
su tüketilmeli, şekersiz
sakız çiğnenmeli. Her-
hangi bir hastalık varsa,
örneğin; reflü hastalığı,
mide hastalığı, şeker
hastalığı gibi, ilgili bölüm-
lerde kişi tedavi edilmelidir.
Çocuklarda ağız kokusu
oluşuyorsa, çocuk
hastalıkları uzmanına
danışılmalıdır. Beyaz un,
beyaz şeker, glikoz-fruktoz
şurubu ile tatlandırılmış
tüm gıdaların tüketimi
azaltılmalıdır." 
İHA

Ağız kokusunun böbrek ve karaciğer hastalıklarının habercisi olabileceğini söyleyen Gastroenteroloji 
Uzmanı Prof. Dr. Vedat Göral, "Ağız kokusu olanlar hekime başvurarak gerekli tetkikleri yaptırmalı" dedi.

ZONGULDAK Diyabet
ve Kronik Hastalar
Derneği Genel Merkezi
Başkanı Çetin Terzioğlu,
diyabet hastalığının artık
çocuk yaşlara indiğini
bundan korunmak için
diyabet hastalarının
değil hasta olmayanların
tedbir alması gerektiğini
ifade etti. Sağlıklı

beslenme ve bol egzer-
sizin diyabet ve şeker-
den korunmak için
büyük önem taşıdığını
belirten Terzioğlu, “2016
yılı diyabet hastalara için
zor bir yıl oldu. Her
geçen yıl diyabetin artışı
ve çocuk yaşlara kadar
inmesi her ailede bir
kişinin şeker hastası

olduğu ve Türkiye
genelinde yüzde 10 olan
sayının her geçen gün
artıyor. Bu nedenle diya-
beti olanların değil ol-
mayanların diyabetten
korunmak için kendiler-
ine önlem almaları
gerekiyor. Bu konuda biz
eğitimlerimizi devam et-
tiriyoruz. Her insanın

şeker hastası olma riski
artık çok fazla bunun
için dikkat etmek
gerekiyor. Sağlıklı
beslenme mümkün
olduğu kadar egzersiz
ve yürüyüş yapmak
şeker hastalığında ko-
runmak için fayda
sağlar” şeklinde
konuştu. İHA

Terzioğlu’undan şeker ve diyabet uyarısı
Zonguldak Diyabet ve Kronik Hastalar Derneği Genel Başkanı

Çetin Terzioğlu, 2016 yılında diyabet ve şekerin arttığını söyledi.

HALK arasında şeker
hastalığı olarak da ad-
landırılan Diabet
hastalığının tüm vücudu
etkileyebildiği gibi gözlerde
de önemli hasarlara yol
açtığını anlatan Göz
hastalıkları Uzmanı
Op.Dr.Şeyda Atabay, “Bir
çok hastalıkta olduğu gibi
Diabet hastalığında da
bazen ilk tanı Göz
Hastalıkları Uzmanları
tarafından konulmaktadır.
Rutin göz muayenesinde
göz arkası veya göz dibi
diye adlandırılan fundus
taramasında tesadüfi
olarak şeker hastalığının
hasarlarına rastlamaktayız.
Diyabet, gözün arka
bölümünde görme işle-
minde çok önemli bir yeri
olan retina tabakasındaki
(ağ tabaka) damarlara
hasar verir. Retina
tabakasının tutulmasına di-
abetik retinopati denir.
Retina damarlarında
oluşan hasar, makulada
(görme merkezi) ödeme
(su toplanması) yol açarak
yavaş ve ilerleyici bir şek-
ilde görmeyi azaltabilir.
Bunun dışında, göz içer-
sine kanama yaparak ani
görme kayıplarına yol aça-
bilir. Ayrıca, retina
tabakasına verdiği hasar
dışında, erken yaşlarda
katarakt oluşumuna ve
görmenin azalmasına yol
açabilir” diye konuştu.

Hastalıkta en önemli
etkenin kan şekerindeki
yükseklik seviyesi, kan
şekeri seviyesindeki hızlı
değişimler ve hastalığın
süresi olduğunu dile ge-
tiren Göz hastalıkları Uz-
manı Op.Dr.Şeyda Atabay,
“Diabetik retinopati
başlangıcı genelde damar-

lardaki küçük balonlaş-
malar şeklindedir. Bu se-
viyede tanı konulabilmiş
hastada kan şekeri düzen-
lemesi ve diyet ile hastalığı
geriletebilmekteyiz. Ancak
ciddi kanamaların
başladığı görme
merkezinde ödemlerin
geliştiği seviyede gelen
hastada mutlaka ek te-
daviler gerekmektedir. Bu-
rada yapılacak tedaviler ile
hastalık tamamen
düzeltilememekte yalnızca
yavaşlatılabilmektedir.
Hastanın ek hipertansiyon
ve kolesterol yüksekliği
sorunları da var ise dia-
betik retinopati seyri daha
hızlı ilerleyip göze daha
çok zarar verebilmektedir”
diye konuştu.

Göz arkasında hasarların
başladığı durumlarda
yapılacak tedaviler olarak
göze lazer tedaviler ve göz
içine damar oluşumlarını
azaltacak ve ödemi gerilet-
meye yardımcı ilaç enjek-
siyonları yapıldığını
anlatan Göz hastalıkları
Uzmanı Op.Dr.Şeyda
Atabay, daha sonra şunları
söyledi; “Hastalığın ileri
evrelerinde göz içi
sıvısında yoğun kanamlar
ve göz ön yüzeyinde
damar problemleri gelişe-
bilr. Bu dönemlerde yapıla-
cak tedaviler daha agresif
cerrahi müdehalelerdir. Di-
abet hastalığı olan kişilerin
hastalıklarının düzeyine
bağlı olarak belli aralık-
larda göz hastalıkları uz-
manınca göz dibi taraması
yaptırmaları gerekmekte-
dir. Gereğinde göz fundus
anjiografileri gibi pekçok
testler hastalığın seyrinde
yapılması gerekmektedir.”
İHA

Göz hastalıkları Uzmanı Op.Dr. Şeyda Atabay,
şeker hastalığının gözü vurgunu söyledi.

'Su içsem yarıyor' diyorsanız insülin hormonuna baktırın
Diyabetin en büyük nedenlerinden olan insülin direnci, kalp-damar yolu hastalıkları, obezite ve hipertansiyon hastalık-

larının temelini oluştururken, İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Ziya Ömer, "İnsülinin görevi kan şekerini düşürmektir. Böylece kan-
daki şeker miktarı yükselerek diyabet ortaya çıkmaktadır. Bu nedenle kişi kendini sürekli aç hisseder" dedi.

MEDICAL Park İzmir
Hastanesi İç Hastalıkları
Uzmanı Dr. Ziya Ömer,
diyabet ile ilgili önemli bir
açıklama yaptı. Hastalık
hakkında bilgi veren

Ömer, "İnsülin, midenin alt
kısmında bulunan
pankreas bezinin ürettiği
bir hormondur. İnsülinin
görevi kan şekerini
düşürmektir. Kilo alımı art-

tıkça vücut kan şekerini
dengede tutmak için çok
fazla insülin salgılamaya
başlar. Bu duruma insülin
direnci denir. Böylece kan-
daki şeker miktarı yüksel-
erek diyabet ortaya
çıkmaktadır. Bu nedenle
kişi kendini sürekli aç
hisseder” dedi.

KALBE ZARAR
VERIYOR

Pankreastan salgılanan
fazla insülinin kalp
hastalıklarına neden ola-
bildiğini anlatan Uzman
Dr. Ziya Ömer, “İnsülin
direnci olan kişilerin kalp
hastalığına yakalanma

riski artmaktadır. Dünyada
en fazla ölümün kalp
hastalıklarından olduğu
düşünülürse bu hastalığa
daha ciddi yaklaşmalıyız.
Özellikle bayanlarda daha
sık görülen bu hastalık 40-
60 yaş arasında ortaya
çıkıyor. Hazır gıdaları
fazla tüketen gençlerde in-
sülin direncine rast-
lanabiliyor” diye konuştu.

KIŞI TATLIYA
YÖNELIYOR

İç Hastalıkları Uzmanı
Dr. Ziya Ömer, şöyle
konuştu:

“Yüksek insülin kişiyi
acıktırır, karbonhidratlı ve

şekerli gıda yeme hissi
yaratır. Bunun sonucunda
kilo sorunları ve
çözülmemesi halinde
obezite ortaya çıkar.
Hastaların sağlığına
kavuşabilmesi için düzenli
bir diyet uygulaması ve
düzenli beslenme alışkan-
lığı edinmeleri gerekiyor.
Bu kişiler düzenli spor
yapmayı alışkanlık haline
getirmelidir. Kilo vererek
insülin direnci ortadan
kaldırılabilir. Bunun
dışında insülin direncini
yenebilmek için ilaç te-
davisi de uygulanabilmek-
tedir.”İHA

OMZUMUZUN en
hareketli eklemlerimizden
birisi olduğunu dile getiren
Dr. Burak Önvural, “Fakat
hareketlilik omzumuzun ko-
layca sakatlanmasına da
bir sebep oluşturur. Bu
problemler omuzu başın
üzerine kaldırma duru-
munda ya da ani bir zor-
lanma sonucunda
tekrarlayabileceği gibi
zaman içinde siz fark
etmeden de oluşabilir.
Omuzda ağrı oluşturabile-
cek birçok farklı hastalık
olabilir” dedi.

Bütün hastaların sıklıkla
aynı rahatsızlığı yaşadığını
düşündüğünü ancak
ağrının yeri ve şeklinin fark-
lılıklar gösterebileceğini be-
lirten Dr. Burak Önvural,
“Omuz ekleminin yaşa
bağlı ya da daha önceden

geçirilmiş kazalara bağlı
kireçlenmesi, şeker
hastalığına bağlı omuz ek-
leminde donma, omuzun
sıkışma sendromu, omuz
rotator kaf (omuzu hareket
ettiren kaslar) yırtıkları ve
tendon iltihaplanmaları bu
ağrı sebeplerinin en sık
görülenleridir. Tedavi için
öncelikle rahatsızlığın tam
sebebi anlaşılmalıdır. Bu
sebeple tedavi yöntemine
karar vermeden önce kul-
lanılabilecek farklı tanı test-
leri vardır. Bu testler omuz
ile ilgili rahatsızlığın tanısı
ve sonradan verilecek te-
davi için doktora ışık tutar.
Bazı hastalıklarda sadece
ilaç tedavisi yeterli olurken,
çoğu kez fizik tedavi ve
gerektiğinde cerrahi girişim
uygulanabilir. Bu testlerin
bir avantajı da herhangi bir

olası cerrahi işlem
sırasında doktorun hangi
bölgeye odaklanması
gerektiğini göstermesidir.
Bu testler uygulanmadan
kesinlikle tedaviye başlana-
maz” diye konuştu.

Son yıllarda cerrahi yön-
temlerin gelişmesiyle bir-
likte artık çoğu omuz
hastalığının kapalı
(Artroskopik) cerrahi yön-
temlerle tedavi
edilebildiğini anlatan Dr.
Burak Önvural, “Bu yöntem
o kadar gelişmiştir ki artık
neredeyse 10 hastadan
sadece birine açık cerrahi
uygulanmaktadır.
Artroskopi (küçük bir cilt
kesisiyle yapılan cerrahi bir
teknik) doktorunuzun bir
kamera sistemi sayesinde
ekleminizin içini görmesini
sağlayan cerrahi bir yön-

temdir. Her türlü eklem
probleminin nedenini
göstermede kullanılır. Aynı
zamanda hem tanı hem de
tedavi olanağı sağlar. Cilt
kesileri çok küçük ve dar
olduğu için buna bağlı
olarak artroskopi sonrası
yara iyileşmesi ve ağrı bir o
kadar da az olacaktır.
Görüldüğü gibi omuzu il-
gilendiren hastalıklar bir-
den fazla olduğu gibi bu

hastalıkların tedavileri de
birden fazladır. Önemli olan
uygun hastaya uygun te-
davi yöntemini vermektir.
Eğer istirahat ile 1 aydan
uzun süren omuz ağrınız
oluyorsa mutlaka dok-
torunuza başvurun, çünkü
geçmeyen omuz ağrısı diye
bir şey yoktur, tedavi edile-
meyen omuz ağrısı vardır”
dedi. 
İHA

Diyabet göze
de vuruyor

Şeker hastaları omuzlarına dikkat etmeli



HER YIL yurt içi ve yurt
dışında düzenlenen farklı
müsabakalarda dereceler
elde eden Şehzadeler
Belediyesi Gençlik ve Spor
Kulübü sporcuları
başarılarına yenilerini eklem-
eye devam ediyor.
Geçtiğimiz Şubat ayında An-
talya’ da yapılan müs-
abakalarda dereceye girerek,
Muay Thai Türkiye seçmeler-
ine girmeye hak kazanan
kulüp sporcusu Rabia
Ercan, Adana’ da yapılan
Türkiye seçmelerinde
şampiyon olarak Milli Takım
adına Ağustos ayında Tay-
land’ ta yapılacak olan Muay
Thai Dünya Şampiyonasına
katılma hakkını elde etti. Şe-
hzadeler Belediyesi Gençlik

ve Spor Kulübü Sporcu-
larının her geçen gün
başarılarını arttırdığını ifade
eden Şehzadeler Belediye
Başkanı Ömer Faruk Çelik
“Şehzadeler Belediyesi
Gençlik ve Spor
Kulübümüzün Sporcuları
yeni başarılara imza atarak
göğsümüzü kabartmaya
devam ediyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında Antalya’ da
yapılan Gençler ve Büyükler
Muay Thai Türkiye Şampiy-
onasına katılarak dereceye
giren sporcumuz Rabia
Ercan, geçtiğimiz hafta
Adana’ da yapılan Milli
Takım seçmelerinde de
büyük bir başarı elde ederek
şampiyon olmuş ve Ülkemizi
Tayland ’ta yapılacak olan

Muay Thai Dünya Şampiy-
onasında temsil etme hakkı
kazanmıştır. Ben inanıyorum
ki sporcumuz Rabia Ercan
Ağustos ayında Bangkok’ta
yapılacak olan Dünya
Şampiyonasında iyi bir
derece alarak Şehrimizi ve
Ülkemizi en iyi şekilde temsil
edecektir. Şehzadeler
Belediyesi Gençlik ve Spor
Kulübümüzün sporcusu
olan Rabia Ercan kızımızı
tebrik ediyor ve başarılar
diliyorum. Sporcularımızın
elde ettiği başarılarda payı
olan Spor Kulübü
Başkanımız Ali Özyiğit ve
Antrenörümüz Ediz Barış ve
emeği geçen herkese çok
teşekkür ediyorum” dedi.
SPOR SERVİSİ 
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Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü Muay Thai
sporcusu Rabia Ercan, 24 – 25 Mart tarihinde Adana’ da yapılan
‘Benim Adım Türkiye’ 2018 Muay Thai Milli Takım Seçmelerinde
şampiyon olarak Ağustos ayında Tayland ’ta yapılacak olan

Dünya Şampiyonasında Türkiye’yi temsil edecek.

ŞEHZADELER 

SAĞLIKLI NESİL SAĞLIKLI 
GELECEK İÇİN PEDALLADILAR

MANISA Valiliği önünden başlayan tur motosikletli polislerin eşliğinde
Atatürk Kent Parkına kadar devam etti. Bitiş noktasında bisikletçilere
katılım belgesi takdim edildi. Yeşilay Manisa Şube Başkanı Salih Ful-
cun, Bisiklet turunun destekleyicilerinden Manisa Bisiklet ve Spor
Kulübü Başkanı Yüksel GEMİCİ’ye teşekkür belgesi vererek ilerleyen
dönemde geliştirilecek yeni projelerde birlikteliklerinin artarak devam
edeceğini, gençlerden başlamak üzere vatandaşlarımızı zararlı alışkan-
lıklardan uzak tutabilmek amacı ile güç birliği oluşturduklarını ve bunun
olumlu neticeler sağlayacağını ifade etti. Etkinlik bisikletçilerin gerçek-
leştirdikleri çeşitli yarışmalar ve dereceye girenlere madalya takdimi ile
son buldu. SPOR SERVİSİ 

Salihli Belediyespor U 19 Takımı,
şampiyonluk kupasını Manisa Amatör
Spor Kulüpleri Federasyonu (ASKF)

Başkanı Erol Timur’dan aldı. Yeşil-beya-
zlılar, aldığı bu galibiyet ile Türkiye
Şampiyonasına katılmaya hak kazandı.

Antrenör İsmail Ege Üsttürk yönetimin-
deki Salihli Belediyespor U 19 Takımı,
Manisa’yı Türkiye Şampiyonasında tem-
sil edecek. Antrenör Üsttürk, “Belediye-
spor Alt Yapı U 19 takımımız, play-off
maçlarında çok iyi mücadele ederek Man-
isa Şampiyonluğunu kazandı. Türkiye
Şampiyonasında da aynı başarıyı tekrar
ederek Salihli’yi ve Manisa’yı en iyi şek-
ilde temsil etmek istiyoruz” dedi. Manisa
şampiyonu olan Salihli Belediyespor U
19 Futbol Takımı ile Antrenör İsmail Ege
Üsttürk’ü kutlayan Belediye Başkanı Zeki
Kayda, Türkiye Şampiyonasında genç
oyunculara başarılar diledi. 

SPOR SERVİSİ

SALİHLİ BELEDİYESPOR U19 TAKIMI MANİSA ŞAMPİYONU

DUNYA 
ŞAMPIYONASI 
YOLCUSU

U19 LİGİ’NDE ŞAMPİYON

YUNUSEMRE BELEDİYESPOR

U19 Lig’inde sezona şampiyon-

luk parolası ile başlayan ve aldığı

başarılı sonuçlarla bu hedefine

sağlam adımlarla ilerleyen
Yunusemre Belediyespor U19
Takımı, Ertuğrul Dilek Halısaha

Spor Tesisleri’de Saruhanlı
Belediyespor U19 Takımı ile karşı

karşıya geldi.  İki takımında mut-

lak galibiyet parolası ile çıktığı
maçtan rakibini 3-0 mağlup eden

Yunusemre Belediyespor, Manisa

grubunu şampiyon tamamlayarak

ileriki günlerde kurası çekilecek
olan U19 Türkiye Şampiy-
onası’nda Manisa’yı temsil etme
hakkını kazandı. Yunusemre
Belediyespor’a, Saruhanlı
Belediyespor karşısında gali-
biyeti getiren golleri ise Mucahit
Aslan, Nurullah ve Can Kargın
kaydetti. SPOR SERVİSİ

Bu yıl 8.si düzenlenen “Yeşilay Sağlıklı Nesil Sağlıklı Gele-
cek Bisiklet Turu” Türkiye’de 35 il ile birlikte Manisa’da da

gerçekleştirildi. Yeşilay Manisa Şubesi adına Manisa
Büyükşehir Belediyesi, Şehzadeler Belediyesi, Gençlik
Hizmetleri ve Spor İl Müdürlüğü, Bisikletliler Derneği ve

Manisa Bisiklet Spor Derneği birlikteliği ile gerçekleştirilen
tura 100’den fazla bisikletli katılarak pedal çevirdi. 

Salihli Belediyespor U 19 Futbol Takımı, play-off final maçında Selvilitepespor U 19 Takımını
Semih (2) ve Devran’ın attığı gollerle 3-2 yenerek Manisa şampiyonu oldu.

BAHARIN kendisini hissettirdiği hafta so-
nunu okul bahçesinde maç yaparak geçiren
gençler, AK Parti MKYK Üyesi ve Manisa
Milletvekili Murat Baybatur’u birden

karşılarınca görünce önce şaşırdı, ardından
kendileriyle futbol oynamasını istedi. Genç-
lerin ısrarlı davetini geri çevirmeyen Bay-
batur, takımlar arasındaki dengeyi korumak

adına bir takımda, AK Parti
Yunusemre İlçe Başkanı Fatih
Katıöz’de diğer takımda saf tuttu. Çek-
işmeli geçen karşılaşmada gençler
oynadıkları futbolla göz doldururken,
takımının forvetliğini üstlenen Bay-
batur’da kafa topları ve paslarıyla güç
kattı. Çetin mücadelede gençlerle bir-
likte sıkı ter atan Baybatur, daha
sonra yorgunluğunu Barbaros Ma-
hallesi sakinleriyle kahvehanede çay
içerek çıkardı. SPOR SERVİSİ 

Barbaros Kemal Pınar İlköğre-
tim Okulu’nda incelemelerde

bulunan AK Parti MKYK Üyesi
ve Manisa Milletvekili Murat
Baybatur, okul bahçesinde

futbol oynayan gençlerin top
oynama teklifini geri çe-

virmedi. Güzel havanın tadını
gençlerle ter atarak çıkaran
Baybatur, yorgunluğunu ise

Barbaros Mahallesi sakin-
leriyle kahvehanede çay

içerek çıkardı.

BAYBATUR GENÇLERLE FUTBOL OYNADI



SÜPER Lig ekibi Akhisarspor ile 1.Lig ekibi
Manisaspor, Profesyonel Futbol Disiplin Kuru-
lu’na (PFDK) sevk edildi. Türkiye Futbol Fed-
erasyonu (TFF) Hukuk Müşavirliği’nce
Profesyonel Futbol Disiplin Kurulu’na yapılan
sevk raporları şöyle; “TELESET MOBİLYA
AKHİSARSPOR Kulübü’nün 01.04.2018 tari-
hinde oynanan TELESET MOBİLYA AKHİSAR-
SPOR-MEDİPOL BAŞAKŞEHİR FK Spor Toto
Süper Lig İlhan Cavcav Sezonu müsabakasın-
daki “çirkin ve kötü tezahüratı” nedeniyle Fut-
bol Disiplin Talimatı’nın 53. maddesi uyarınca
PFDK’ya sevkine, TELESET MOBİLYA AKHİS-
ARSPOR Kulübü futbolcusu HUGO MIGUEL
DE ALMEIDA COSTA LOPES’in aynı müs-
abakadaki “hakaretleri” nedeniyle Futbol Disi-
plin Talimatı’nın 41. maddesi uyarınca
02.04.2018 tarihinden itibaren tedbirli olarak
PFDK’ya sevkine karar verilmiştir.
GRANDMEDICAL MANİSASPOR Kulübü’nün
01.04.2018 tarihinde oynanan TETİŞ YAPI
ELAZIĞSPOR-GRANDMEDICAL MANİSASPOR
Spor Toto 1. Lig müsabakasındaki “talimatlara
aykırı hareketleri” nedeniyle Futbol Disiplin
Talimatı’nın 46. maddesi, Yayın Talimatı’nın
13/5-8 ve 14/2. maddesi ile 2017-2018 Sezonu
TFF 1. Lig Müsabakaları Statüsü’nün Ek-2 5/a
maddesi uyarınca PFDK’ya sevkine karar ver-
ilmiştir.” denildi. SPOR SERVİSİ

26 Haziran 2016… Manisaspor’un
çöküşünün temellerinin atıldığı gün
olarak kayıtlara geçmeli. İlk döne-
minde Manisaspor’a yarım asırlık
tarihinde yaşamadıklarını yaşatan
kulüp başkanı Abdullah Mergen ve
arkadaşları, Türk futboluna sayısız
futbolcu armağan etmiş bir kulübü
adeta çıkmaza sürükledi. 2 yıllık
görev süresince Manisaspor’a her
türlü sıkıntıyı yaşattı. Aradan zaman
geçti ve 2 yıllık süreç doldu. Yeni bir
kongre oldu. Tarih 26 Haziran 2016.

Yer Esnaf Sanatkarlar Kredi Kefalet
Kooperatifi Sosyal Tesisleri. Abdul-
lah Mergen ve Mevlüt Aktan’ın aday
olduğu  kongrede saat 17.00’da oy
kullanma işlemi tamamlandı. Kul-
lanılan 510 oyun 251’ni Abdullah
Mergen, 236’sını Mevlüt Aktan aldı.
Kongrede 6 oy boş çıkarken, 4 oy da
geçersiz sayıldı. 15 oyla Mergen
yeniden başkan oldu. İşte o gün
Manisaspor’un çöküşünün fitili
ateşlendi. Abdullah Mergen’i omu-
zlara alıp “Büyük Başkan” diye

bağırdılar. Aradan zaman geçti. 1.5
yıl gibi bir süre geçti ve geçmek
bilmeyen, çilelerle dolu 1.5 yıl. Borç
ödüyorum” diyip de Manisaspor’a
iki sezon üst üste eksi puan cezaları
getirdi… Şehri yönetenlerle didişti,
masallarıyla camiayı sürekli avuttu,
teknik heyetin, futbolcuların,
taraftarların emeklerine yazık etti!
Sonra da zorla da olsa kongre kararı
aldı. Görevi bıraktı. Ne kadar borcu
olduğu bilinmeyen ve her kesin
farklı bir rakamla telaffuz ettiği Man-

isaspor’un çöküşü gerçekleşti.
Herkes farklı söylüyor. Kimi 40 diyor
kimi 50 diyor kimi rakamı bilmeden
borç çok diyor. İşte 26 Haziran 2016,
Esnaf Sanatkarlar Kredi Kefalet Ko-
operatifi Sosyal Tesisleri’nde Abdul-
lah Mergen’i omuzlara alıp, “Büyük
Başkan” diye bağıranlar bu günlerin
hazırlayıcısı oldu. Olan yine Man-
isaspor’a oldu. Yazılacak çizilecek
çok şey varda. Kime yazacaksın,
kime neyi anlatacaksın. 

ERHAN KASIRGA 
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MANİSASPOR’UN BU GÜNLERE GELMESİNİN 

26 Haziran 2016… Manisaspor’un
çöküşünün temellerinin atıldığı gün olarak

kayıtlara geçmeli. İlk döneminde Manisaspor’a yarım
asırlık tarihinde yaşamadıklarını yaşatan kulüp başkanı
Abdullah Mergen ve arkadaşları, Türk futboluna sayısız

futbolcu armağan etmiş bir kulübü adeta çıkmaza
sürükledi. 2 yıllık görev süresince Manisas-

por’a her türlü sıkıntıyı yaşattı.

Spor Toto Süper Lig’de mücadele veren T.M.
Akhisarspor, 28. haftada konuk olacağı A.
Alanyaspor maçı hazırlıklarına 1 günlük iznin
ardından Yılmaz Atabarut Tesisleri’nde Teknik
Direktör Okan Buruk yönetiminde başladı. T.M.
Akhisarspor’un en genç oyuncusu 18 yaşındaki
Hasan Ali Adıgüzel’e idman öncesi Teknik Direk-
tör Okan Buruk, takım arkadaşları anne, babası
ve yakınları doğum günü sürprizi yaptı. Adıgüzel
uzun süren sakatlığın ardından ilk kez takımla
tam çalışmalara başladı. Avrupa hedeflerinin
halen sürdüğünü ifade eden T.M. Akhisarspor
Teknik Direktörü Okan Buruk, “4 maçlık gali-
biyet periyodunun ardından biraz daha hedefler-
imizi büyütmek istedik. İlk hedefimiz ise ilk 5’in
içerisinde oynamak istedik. Ama son 3 maça
baktığımızda kötü bir Trabzonspor maçı vardı,
hem skor hem de oyun olarak. Ancak son 2
maçta hem Gençlerbirliği hem de Başakşehir
kazanabileceğimiz maçlardı, özellikle Başakşe-
hir maçını ilk yarısı şans geldi golü attık ve
ardından ikinci, üçüncü gol şansları geldi. Tabii
ki maçın ikinci yarısı iyi bir kadrosu olan oyun
olarak da güçlü bir takıma karşı oynadık. Kay-
bettiğimiz bir maç oldu, Gençlerbirliği maçı yine
çok şanssız son dakika yediğimiz golle be-

rabere bitti. Yani bu süreç bizi aslında ala-
cağımız 4 ile 5 puan ekstradan bizi direk
Avrupa potası içerisine sokabilirdi. Bu an-
lamda buradan uzaklaştık ama tabii ki hede-
flerimiz bitmiyor, 7 tane maç var her maçı
kazanmak için çıkıyoruz. Kupada bir rövanş
maçına çıkacağız, buna hazırlanacağız bu maç
bizim için de önemli bir sınav olacak ve Avru-
pa’ya gitme yolunda bu da bizim için önemli
bir yol. Kalan 7 maçta da en yüksek puanı
toplayıp kendimize yakışır şekilde ligi devam
ettirmek, bitirebileceğimiz en yüksek yerde
bitirmek istiyoruz. Yani biraz uzaklaştık diy-
oruz ama iki veya 3 maçlık bir seri
yakaladığımızda yine üstteki grubu yakalama
şansımız var. Özellikle iç sahada büyük takım-
lara karşı oynayacağız, zorlu maçlar yapacağız,
hedefimiz bitmiyor bütün maçları kazanmak için
çıkacağız. Burada kaç puan toplarız ne toplarız
önemli değil, önemli olan bizim özellikle bunu
Başakşehir maçında da gösterdik mücadelemizi
yüzde 100 olarak sahaya yansıtmak. Kazanmak
için elimizden gelenin en fazlasını yapmak bun-
dan sonra ki her maçta hedefimiz bu olacaktır”
dedi. 34 puanda olduklarını ve küme düşme hat-
tının da 27 puanda olduğunu hatırlatan Buruk,

bir an önce alttaki takımlarla bağlarını koparmak
istediklerini, bundan dolayı her maça aynı cid-
diyetle çıkmak istediklerini kaydetti. Alanya de-
plasmanında da herhangi bir kadro değişikliğine
gitmeyeceğinin sinyallerini veren Buruk, ancak
formayı herkesin giyme hakkı olduğunu, iyi
çalışanın formayı giyebileceğini söyledi. Öte
yandan idmana Bilal Kısa izinli, Mustafa
Yumlu’nun ufak bir sakatlığı olduğu için idmana
katılmazken Soner Aydoğdu takımdan ayrı düz
koşu yaptı. Dar alanda kısa paslaşmanın ardın-
dan yeşil-siyahlılar basın kapalı çift kale taktik
idmanı yaptı. SPOR SERVİSİ

MANİSASPOR VE 
AKHİSASPOR’A PFDK ŞOKU

OKAN BURUK, “AVRUPA HEDEFİMİZ DEVAM EDİYOR”
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BUGÜN yaptığı antrenmanla hafta so-
nunda konuk edeceği Kozan Belediye-
spor maçının hazırlıklarını sürdüren
Manisa Büyükşehir Belediyespor’da
Teknik Direktör Levent Devrim, “ Pazar
günü taraftarlarımızın önünde Mümin
Özkasap Spor Tesisleri’nde şampiyonluk
turu atacağız. Şampiyonluk coşkusuna
yakışan bir sonuçla 90 dakikayı tamamla-
malıyız” dedi.
Hafta sonunda deplasman da karşılaştığı
Bergama Belediyespor’u 2-1 mağlup ed-
erek bitime 5 hafta kala şampiyonluğunu
ilan eden şampiyon Manisa Büyükşehir

Belediyespor’da hafta sonunda Mümin
Özkasap Spor Tesisleri’nde oynanacak
olan Kozan Belediyespor maçının hazır-
lıkları bugün Teknik Direktör Levent De-
vrim yönetiminde yapılan antrenman ile
sürdü. Yeşil Beyazlı ekibin bu sabah
ısınma çalışmasıyla başlayan antrenmanı
5’e 2 pas çalışmasıyla devam etti.
Antrenman dar alanda oyunla sona erdi.

TEKNİK DİREKTÖR LEVENT DEVRİM
ANTRENMAN ÖNCESİNDE FUTBOLCU-

LARIYLA TOPLANTI YAPTI 
Teknik Direktör Levent Devrim, bu sabah
yapılan antrenman öncesinde futbolcu-

larıyla toplantı
yaptı.  Pazar günü
taraftarlarının
huzurunda
şampiyonluk
turu atacak-
larını söyleyen
Devrim, “
Pazar günü
Mümin
Özkasap Spor
Tesisleri’nde
muhteşem bir
coşku
yaşanacak.
Şampiyonluk
coşkusuna
yakışacak bir
sonuçla sahadan
ayrılmalıyız. Sezon
başından bu yana
büyük bir ciddiyetle,
çok çalışarak ve tüm
maçlarımıza aynı şek-
ilde konsantre olarak
maçlara hazırlandık. Kozan
Belediyespor maçına da aynı
şekilde hazırlanmalıyız. Pazar
günü sahadan kendimize yakışan
bir sonuçla ayrılmalıyız” diye
konuştu. SPOR SERVİSİ

TFF 3. Lig 1. Grup’ta bitime 5 hafta kala şampiy-
onluğunu garantileyen Manisa Büyükşehir

Belediyespor’a altyapıdan 3 takviye yapıldı. U-19
takımının formasını giyen Oğuzhan Özden, Hüseyin
Maltaş ve Mehmet Uysal, A takımla birlikte çalış-
malara başladılar.
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
kulüp başkanı Mevlüt Aktan ve yönetimin üzerine
titrediği altyapıda, yapılan başarılı çalışmalar
meyvelerini vermeye devam ediyor. Yeşil Beyazlı
ekipte Teknik Direktör Levent Devrim’in isteği üzer-
ine U-19 takımının genç futbolcuları Oğuzhan
Özden, Hüseyin Maltaş ve Mehmet Uysal, A takımla
birlikte çalışmalara başladılar.

NALBANTLAR, “TEKNİK DİREKTÖRÜMÜZ LEV-
ENT DEVRİM’LE SÜREKLİ İRTİBAT HALİNDEYİZ” 
Manisa Büyükşehir Belediyespor Futbol
Altyapı Sorumlusu Özcan Nalbantlar,

altyapıda forma giyen ve gelecek vade-
den futbolcular konusunda Teknik Di-

rektörleri Levent Devrim ile sürekli
irtibat halinde olduklarını söyley-

erek, “ Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanımız Cengiz

Ergün, altyapı konusunda
oldukça hassas.

Altyapıda tesis an-
lamında Büyükşehir

Belediye
Başkanımız

Cengiz
Ergün’ün

inanılmaz çalışmaları ve hizmetleri
var. Daha öncede söylediğim gibi
Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün’ün bizlere verdiği
destekle altyapımızı Türkiye’nin
sayılı altyapı takımlarından biri
yapma yolunda ciddi adımlarımız
var. Levent hocamızla da altyapıda
forma giyen futbolcular konusunda
sürekli görüşmeler yapıyoruz. Fikir
alışverişinde bulunuyoruz. Şu anda 3
futbolcumuz A takımla birlikte çalış-
malara başladılar. İnşallah
önümüzdeki dönemlerde bu sayı
daha da artacaktır” diye konuştu.
SPOR SERVİSİ

MANISA Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün, Man-
isa Büyükşehir Belediye-
spor’un şampiyonluğu ve
Manisaspor eleştirileriyle ilgili
önemli ve çarpıcı açıkla-
malarda bulundu. Şampiyon-
luğun büyük emeklerle
geldiğinin altını çizen Başkan
Ergün, “Geçtiğimiz hafta
içerisinde Manisa Büyükşehir
Belediyespor, Bergama’da oy-
nadığı maçı kazanarak ligin
bitimine 5 hafta kala şampiy-
onluğunu ilan etti. Kulübümüz
kurulduğu tarihten bugüne
kadar arada geçen süre
içerisinde, amatör takımdan
BAL ligi gibi, oradan 3’üncü
lige çıkan bir konumda
şampiyonlukları arka arkaya
yaşamaya başlamıştı.
Geçtiğimiz yıl play-off müs-

abakalarında kaybetmiştik.
Nasipte ne varsa o. Geçen
sene kaçan play-off’tan bu
sene 5 hafta kala şampiyon-
luğu 17 puan fark atarak ilan
etti. Benim de 3 gündür bel ra-
hatsızlığım vardı. Sağ olsunlar
Bergama maçının dönüşünde
evin önüne gelerek beni de
mutlu ettiler. Her şeyden önce
Manisa’ya hayırlı olsun diyo-
rum. Emeği geçen başta
değerli Başkan, yöneticiler-
imiz hocamız, yardımcıları,
bütün futbolcu kardeşlerim,
kulübümüzün bünyesinde
çalışan tüm kardeşlerimizin
kimin emeği varsa sonda
söylüyorum ama en başta on-
ların emeği katkısı var, fut-
bolcu kardeşlerimizin,
hocalarımızın eşlerinin çok
büyük emeği var. Hepsine bu-

radan teşekkür ediyorum.
Kimin emeği geçtiyse Allah
hepsinden razı olsun. Çalışan-
larımız, taraftarlarımız bize
destek veren herkese
teşekkür ediyorum. İlk defa 2.
Lig’e çıkıyoruz. İnşallah bun-
dan sonraki süreçte yolumuza
en iyi şekilde devam ede-
ceğiz” diye konuştu. TFF 2.
Lig’i için de hazırlıklarını uzun
zamandır sürdürdüklerini be-
lirten Başkan Ergün,
“Arkadaşlarımız tüm sene
boyunca oyuncu taramalarını
yapıyor. Scout ekipleri tüm
maçları izledi. Önümüzdeki
hafta yurt dışına gidecekler.
En güzelini en iyi şekilde yap-
maya çalışacağız” dedi.

“MANİSASPOR’U BU HALE
GETİRENLER, ŞİMDİ ORTADA

YOKLAR”

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün, Man-
isaspor’un bir alt lige düşmesi
hakkında kendisi aleyhine
yaratılmaya çalışılan algı üzer-
ine de açıklamalarda bulundu.
Manisaspor’un 16 Haziran
2016 tarihinde gerçekleşen
kongrede yıkımının yazılmaya
başladığını belirten Başkan
Ergün, “Manisaspor’a yıl-
larımızı verdik. 3’üncü ligden
Süper Lig’e taşıma noktasında
sponsor olan Vestel’deki tüm
kardeşlerimize teşekkürlerimi
iletiyorum. Bildiğiniz üzere 2
sene önce de düşen takıma
verdiğimiz destekle takımı
şampiyon yaparak PTT 1’inci
ligine çıkarmıştık. Ama yıl-
lardır bunu söylüyorum.
Neden spora, siyaseti sokuy-
orsunuz? Spora siyaset gir-

erse başarı gelmez. Spor;
uzlaştırıcı, barıştırıcı bütün-
lüğü sağlayan bir unsur.
Siyasetin, yeri ayrı. Spora
siyaset karıştırmayın diye tüm
platformlarda dile getiriyo-
rum. Manisaspor’un yıkımı 16
Haziran 2016 da başladı. O
tarihte omuzlara alınan
başkan, bu kulübü bu hale ge-
tiren o ve ona destek verenler,
bugün neredeler? Ona destek
olan siyasiler, Cengiz Ergün
bu kulübü almasın diyenler
bugün neredeler? O siyasiler
de aynaya baksınlar da
görsünler. Bugün takıma bunu
yaşatanlar onlardır. Şeffaf ol-
mayıp, açıkları olan bir yöne-
time nasıl bıraktıklarını
kendilerine soracaklar. Bugün
hiç kimse yok. Bunun üzerine
yine siyaset yaparak, Manisa

Büyükşehir Belediyespor’un
bu şampiyonluğuna, kimse
gölge düşüremez. 5 hafta kala
biri düşüyor, biri çıkıyor. Tabi
biz de üzgünüz. Borcun bi-
linemediği noktada Cengiz
Ergün bu kulübü düşürdü
şeklinde propagandist tavırlar
içerisindeler. Manisa
Büyükşehir Belediyespor’un
başarısına üzülen çok. O kon-
grede Cengiz Ergün bu
kulübü almasın, zirvelere taşı-
masın noktasında olan
herkese bir kez daha soruyo-
rum. Neredesiniz? Takım
Elazığ’a gidecek otobüs, uçak
parası bulamıyor. O gün o
destek verenler, siyasiler,
STK’lar neredeler? Kimse
Cengiz Ergün, sen bu kulübü
bu hale düşürdün deme
hakkını kendinde bulamaz.

Allah hep doğrunun yanında,
ben bunu biliyorum. Allah
herkesin gönlüne, kalbine
göre veriyor” diye konuştu.
“TESİSLEŞME YATIRIM-
LARIMIZ DEVAM EDİYOR”
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün,
tesisleşme yatırımlarından da
bahsetti. Başkan Ergün,
“Tesisleşme yatırımlarımız
devam ediyor. Tevfik Lav, Fikri
Bayrıl tesislerini yeniliyoruz.
İmkânlar dâhilinde her geçen
gün üzerine koyuyoruz.
Yüzme havuzu yapmak için
yeni salon yeri arıyoruz.
Bugün 4 binin üzerinde
çocuklarımız bu tesislerde
eğitim görüyor. Bu da yapılan
yatırımların önemini gös-
teriyor” diye konuştu.

nSPOR SERVİSİ

Attığı gollerle
Galatasaray’ın Spor
Toto Süper Lig şampiy-
onluğu yolunda iddi-
asını güçlendiren
isimlerin başında gelen
Bafetimbi Gomis, sarı-
kırmızılı forma altında
kariyerinin en verimli
dönemini yaşarken
gözünü yeni rekorlara
dikti.

“Tempolu bir oyun or-
taya koyduk. Tüm
oyuncularımız maça
katılım gösterdiler. On-
ları açıkçası çok fazla
eleştirecek nokta yok.
Etkinlik kelimesi
bugünkü maçın
anahtar kelimesiydi ve
bizde yoktu” diye
konuştu.

Şampiyonlar Ligi'nde
çeyrek final
maçlarının başladığı
hafta itibarı ile en
çok gol atan santr-
forlar belli oldu.
Beşiktaş'la gruplarda
4 gol kaydeden Cenk
Tosun, Luis
Suarez'in giremediği
listede yer alama-
yarak önemli bir
başarıya imza attı.

Fenerbahçeli futbolcu Roberto Soldado, ligde ön-
lerindeki 7 mücadeleyi kazanmaları durumunda
şampiyon olabileceklerine inandıklarını ifade etti.
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Bafetimbi Gomis yeni
rekorlara koşuyor

Soldado: 7 maçı da 
kazanırsak şampiyonuz!

Beşiktaş'ın eski 
golcüsü Cenk Tosun
Luis Suarez'i solladı!

Le Guen: 
Etkinliğimiz yoktuSPOR

Spor Toto Süper
Lig’in 27’nci haf-
tasında deplas-
manda
Galatasaray’a 2-1
mağlup olan Trab-
zonspor, ligde çıktığı
son 11 maçta yal-
nızca 3 galibiyet
elde edebildi.

Trabzonspor düşüşte

G
MANİSA BBSK, BÜYÜK EMEKLERLE ŞAMPİYON OLDUMANİSA BBSK, BÜYÜK EMEKLERLE ŞAMPİYON OLDU

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, canlı yayın konuğu olduğu Web TV ekranlarında TFF 3. Lig’in bitimine 5 hafta kala rekorlar kırarak
şampiyon olan Manisa Büyükşehir Belediyespor’un şampiyonluk süreci ve Manisaspor ile ilgili haksız eleştirilere açıklık getirdi. Başkan Ergün, Manisa

Büyükşehir Belediyespor’un şampiyonluğunun yerel siyasi gündem içerisinde oluşturulmaya çalışılan algıyla da gölgelenemeyeceğini vurguladı.

DEVRiM, “ŞAMPiYONLUK COŞKUSUNA 
YAKIŞACAK BiR SONUÇ ALMALIYIZ”

MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESPOR’A 

ALTYAPIDAN 3 TAKViYE
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